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Biltzarreko Erregelamenduko 112.1 artikuluan
ezarritakoa betez, Xabier Vélez Medrano Foru
Parlamentari jaunak Eurovestir enpresari buruz
egindako galderaren erantzuna, Foru Diputazioak
emana, Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofizia-
lean argitara dadin agindu da. Galdera hori
1997ko azaroaren 28ko 82. zk.ko Nafarroako Par-
lamentuko Aldizkari Ofizialean argitaratu zen.

Iruñean, 1997ko abenduaren 24an

Lehendakaria: Mª Dolores Eguren Apesteguía

 

ERANTZUNA

Ezker Abertzalea Parlamentari Taldeko Xabier
Vélez Medrano Foru Parlamentari jaunak idatziz
erantzuteko galdera egin du Eurovestir enpresare-
kin zerikusia duten hainbat gairi buruz. Hona
Ramón Bultó Llevat Industri, Merkataritza, Turis-
mo eta Lan Kontseilariaren erantzuna:

Sektore oso heldu batean kokaturiko enpresa
da Eurovestir. Europan dagoen joera jarduera hori
lanesku merkeko zonetara lekualdatzekoa da, fak-
turazioaren gain lan-kostuek daukaten garrantzia
dela-eta.

Enpresa hori 1995 urtearen bukaeran abando-
naturik utzi zuten enpresari italiarrek, eta jarduera
bertan behera utzi behar izateko arrisku larrian
zegoen. Enpresari nafarrek osaturiko talde batek
enpresaren ardura hartu zuen, eta zeuden lanpos-
tuak mantentzeko gauza izan ziren.

1997an bideragarritasun-plan bat aurkeztu
zuten. Plan horrek, zeuden lanpostuak manten-
tzea ezezik, lanpostu berri ugari sortzea ere
aurreikusten zuen.

Horretarako, enpresak aktibo finkoetan inber-
tsio garrantzitsuak egiteari ekin zion (200 milioi

baino gutxiagokoak); langile-prestakuntzan ere
bai.

Bideragarritasun-plana gauzatzerakoan arazo-
ak izan dira, bezero garrantzitsuenetariko bik sor-
tarazitako zailtasunak direla-eta. Horren ondorioz,
bezero-multzoa berregituratu behar izan da eta
lantegiaren barne-antolamendua hobetu.

Aurkezturiko arautze-espedienteari dagokio-
nez, Nafarroako Gobernuak beti eskaintzen du
bere bitartekaritza gatazka-egoeretan, eta bitarte-
karitza hori eraginkorra izateko alderdiek onartu
egin behar dute.

Horregatik, bilerak egin dira enpresaren eta
langileen ordezkariekin.

Arautze-espedientea onartua izan da, baina
horrek ez du eraginik hasierako 42 pertsonengan,
23rengan baizik. Kontuan eduki behar dugu gau-
rregungo enpresariek enpresaren ardura hartu
zutenean, hasierako plantila 155 pertsonakoa
zela, eta espedientea onartu ondorengo plantila
218 pertsonakoa da; beraz, enpresa egoera zaila
pairatzen ari den arren, 63 pertsonako gehikuntza
garbia izan da.

Enpresarentzako laguntzei dagokienez, esan
beharra dago horien helburua dela enpresak plan
bideragarri bat egitea, eta lanpostu-kopuruak
enpresaren bideragarritasun ekonomikoaren ara-
berakoa beharko du izan.

Gaur egun, enpresari etorkizun baikorra ikus-
ten zaio, baina bere barne-antolamendua hobetu
behar du merkatuak eskatzen dituen produktibita-
te eta kalitate mailak erdiesteko.

Iruñean, 1997ko abenduaren 17an

Industri, Merkataritza, Turismo eta Lan Kon-
tseilaria: Ramón Bultó Llevat 

Eurovestir enpresari buruzko galdera

 

FORU DIPUTAZIOAREN ERANTZUNA

F saila:
GALDERAK
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Biltzarreko Erregelamenduko 112.1 artikuluan
ezarritakoa betez, Martín Landa Marco Foru Par-
lamentari jaunak Zangozako Ur Mankomunitatea-
ren ur-hornidura obren kontra aurkeztutako baliz-
ko salaketari buruz egindako galderaren
erantzuna, Foru Diputazioak emana, Nafarroako
Parlamentuko Aldizkari Ofizialean argitara dadin
agindu da. Galdera hori 1997ko azaroaren 28ko
82. zk.ko Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofi-
zialean argitaratu zen.

Iruñean, 1997ko abenduaren 29an

Lehendakaria: Mª Dolores Eguren Apesteguía

ERANTZUNA

Askotariko Parlamentari Taldeko Martín Landa
Marco Foru Parlamentari jaunak idatziz erantzute-
ko galdera egin du Zangozako Ur Mankomunitate-
aren ur-hornidurarako obren ondorioz zuhaitzak
neurriz kanpo ebakitzeari buruz. Hona Ingurugiro,
Lurraldearen Antolamendu eta Etxebizitza Kon-
tseilariaren erantzuna:

1.- Ezagutzen al ditu Nafarroako Gobernuak
salatutako egitate horiek? Ikerketarik zabaldu al
du? Nor edo nortzuk ziren jarduketa hori, alegia,
hasieratik ingurugiroan kalterik txikiena sortzeko
aurreikusi zen hura, kontrolatu behar zutenak?

Nafarroako Gobernuak ezagutzen ditu, ezagu-
tu ere, salatutako egitate horiek, obrak ehuneko
ehunean Toki Administrazioko Departamentuak
diruz lagunduak direnez gero. Departamentu
horrek 1997ko azaroan irekitako espediente bat
badago.

Zangozako Ur Mankomunitateak ez zion Ingu-
rugiro Zuzendaritza Nagusiari Irati ibaia zeharka-
tzearen berririk eman, eta erantzun honen egune-
ra arte zeharkatze hori egiteko inolako baimenik
ere ez da eskatu. Hala ere, Ebroko Ur Konfedera-
zioak badu obraren berri.

2.- Ikusirik arazo gehiago gerta daitezkeela,
batez ere Ongaitzek egindako salaketa eta gero,
aurreikusi al du Nafarroako Gobernuko Ingurugiro
Departamentuak kontrol neurriak indartzea?

Nafarroako Gobernuak Zangozako Ur Manko-
munitateari exijituko dio obra osatzen duten fase
guztietarako baimenak eta kasuan kasuko inguru-
giro-azterlanak eska ditzan, eta Natura Zaintzeko
Zerbitzuari egingo diren jarduketa guztiak ikuska-
tzea aginduko dio.

3.- Naturaren aldeko elkarte horrek beste
arazo gune batzuk aurreikusten ditu salaketan,
izan ere, ur-hornidura hori igaroko delako besteak
beste Gabarderalgo adarretik, Ronda pasealeku-
tik, Cantolaguako arboladitik, pinu eta arteen bir-
landaketa batetik eta abarretik. Zein jarduketa
aurreikusi ditu Ingurugiro Departamentuak salatu-
tako egitateak berriz gerta ez daitezen?

Cantolaguako arboladian eta Gabarderalgo
adarrean eginiko lanak Ebroko Ur Konfederazioak
egin ditu, Zangozako Udalaren baimen espresua-
rekin eta INEMeko langile kontratatuekin, eta
ibaien ertzeetatik sasiak eta sastraka kentzeko
xedea izan dute, ertzek berezkoak dituzten beste-
lako landareak ukitu gabe. Ingurugiro Zuzendari-
tza Nagusiko Ingurugiro Zaintzako langileek egi-
ten diren jarduketak kontrolatzen segituko dute.

4.- Nafarroako Gobernuak uste al du salatuta-
ko egitateak espedienteren bat zabaltzeko modu-
koak eta zehapenen bat ezartzeko modukoak
direla?

Obren jabea den Zangozako Ur Mankomunita-
tearen aurkako eta obrak burutu dituen ALCER
enpresaren aurkako salaketak egin daitezke.

Ingurugiro, Lurraldearen Antolamendu eta
Etxebizitza Departamentuak hala eskaturik, obra-
ren zuzendaritzak txostena aurkeztu du, sorturiko
ingurugiro-eraginari eta hori arintzeko neurri
zuzentzaileei buruzkoa. Neurri horiek behar adina-
koak direla ematen du. Arboladiari eragindako kal-
teen balioestea Natura Zaintzeko Zerbitzuko lan-
gileek egiten dute.

Hori guztia jakinarazi dizut Nafarroako Parla-
mentuko Erregelamenduaren 184. artikuluak eta
ondokoek ezarritakoari jarraituz.

Iruñean, 1997ko abenduaren 16an

Ingurugiro, Lurraldearen Antolamendu eta
Etxebizitza Kontseilaria: Yolanda Barcina Angulo

Zangozako Ur Mankomunitatearen ur-hornidura obren kontra aurkeztu-
tako balizko salaketari buruzko galdera

FORU DIPUTAZIOAREN ERANTZUNA
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Biltzarreko Erregelamenduko 112.1 artikuluan
ezarritakoa betez, José Javier Sánchez Turrillas
Foru Parlamentari jaunak Nafarroako etxebizitzen
prezioari  buruz egindako galderaren erantzuna,
Foru Diputazioak emana, Nafarroako Parlamentu-
ko Aldizkari Ofizialean argitara dadin agindu da.
Galdera hori 1997ko azaroaren 28ko 82. zk.ko
Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofizialean
argitaratu zen.

Iruñean, 1997ko abenduaren 29an

Lehendakaria: Mª Dolores Eguren Apesteguía

ERANTZUNA

“Socialistas del Parlamento de Navarra” Parla-
mentari Taldeko José Javier Sánchez Turrillas
Foru Parlamentari jaunak idatziz erantzuteko gal-
dera egin du Nafarroako etxebizitzen prezioari
buruz. Hona Ingurugiro, Lurraldearen Antolamen-
du eta Etxebizitza Kontseilariaren erantzuna:

1.- Zein da gure komunitatean eraikitako etxe-
bizitza baten metro karratuaren prezioa? Eta
eskualdeka hartuta (Iruñeko eskualdea...)? Zein
bilakaera izan du prezio horrek azken bi urte
hauetan?

Sustapen Ministerioko datuen arabera, Nafa-
rroako Foru Komunitateko etxebizitza baten metro
karratuaren prezioa 122.850 pta/m2koa da.

Datu hauek tasazio-sozietateetatik eskuratzen
dira; beraz, hipoteka-kreditua eskatzeko proze-
suan dauden pisu bukatuei dagozkie. Ondorioz,
ez dira kontuan hartzen hipoteka-krediturik behar
ez duten etxebizitzak, ezta babes ofizialeko etxe-
bizitzak ere; hau da, bakar-bakarrik eraikuntza
berriko pisu libreak eta etxebizitza erabiliak har-
tzen dira kontuan. BOEak sartuak egongo balira,
prezioak txikiagoak izango lirateke, Nafarroa dela-
ko biztanle bakoitzeko BOE gehien eraikitzen
duen Komunitatea.

BOEaren m2 bakoitzaren prezioa 103.666
pezetakoa izan da 1997ko urtarrila-abuztua
epean, erreferentzia gisa behin-behineko kalifika-
zioaren unea hartuz.

Sustapen Ministerioak 1997 urte osoko datuak
prozesatu arte Komunitateko eskualdeetako datu-
rik ez dugu izango.

Etxebizitza librearen (hau da, erabiliaren eta
eraikuntza berrikoaren) prezioaren bilakaera,
Nafarroa osoki hartuta, honakoa da:

1995 urtea 1. hiruhilekoa 112.383

2. hiruhilekoa 113.271

3. hiruhilekoa 112.920

4. hiruhilekoa 112.064

1996 urtea 1. hiruhilekoa 111.610

2. hiruhilekoa 114.380

3. hiruhilekoa 114.149

4. hiruhilekoa 114.859

1997 urtea 1. hiruhilekoa 117.556

2. hiruhilekoa 120.134

3. hiruhilekoa 122.850

2.- Mantentzen al du Nafarroak bilakaera-lerro
bera etxebizitzetan Espainiako Estatuaren aldera?
Ezberdintasunik bada, nondik heldu dira?

Espainiako eta Nafarroako etxebizitza libreen
multzoaren prezioek honako bilakaera izan dute:

Espainia % Nafarroa %

1995 1.hiruhilek. 108.648 100 112.383 100

2.hiruhilek. 110.057 101,30 113.271 100,79

3.hiruhilek. 110.796 101,98 112.920 100,48

4.hiruhilek. 111.119 102,27 112.064 99,72

1996 1.hiruhilek. 111.557 102,68 111.610 99,31

2.hiruhilek. 112.338 103,40 114.380 101,78

3.hiruhilek. 112.341 103,40 114.149 101,57

4.hiruhilek. 112.551 103,59 114.859 102,20

1997 1.hiruhilek. 112.766 103,79 117.556 104,60

2.hiruhilek. 113.641 104,60 120.134 106,90

3.hiruhilek. 114.247 105,15 122.850 109,31

Ikus daitekeenez, Espainiak osoki hartuta izan
duena baino handixeagoa izan da hazkuntza,
nahiz eta, 1995eko lehen hiruhilekoa 100 oinarri-
tzat hartuz gero, Nafarroan bi urte horietan
109,3ra igotzen dela eta Espainian, epe berean,
105,2ra igotzen dela ikusten dugun, eta horrek
urteko batez besteko hazkuntza Nafarroan
%3,3koa eta Espainian 1,8koa izan dela esan
nahi duen.

Azken urtean Nafarroan etxebizitza librearen
eraikuntza-erritmoa handitu izana da alde horren
zergatia. Horixe agertzen du ondoko koadroak:

Nafarroako etxebizitzen prezioari buruzko galdera

FORU DIPUTAZIOAREN ERANTZUNA
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Urtarrila- Urtarrila- Hazkuntza
iraila, 96 iraila, 97 %

Etxebizitza libreen 2.071 2.494 20%

kopurua, Nafarroa

Prezioa tasazioen batez bestekoaren arabera
finkatzen denez, eta etxebizitza libreak, garestia-
goak, ugaritu egin direnez, prezio hori igo egin da.

Ez dago daturik Espainian BOEen prezioak
izan duen bilakaerari buruz, baina Nafarroan
batez bestekoa murriztu egin da, askoz ere gehia-
go eraiki delako Araubide Berezian 1997an
1996an baino, eta mota horretako BOEa Araubide
Orokorra baino %10 merkeagoa da. Prezioari
buruzko datuak hauexek dira:

Urtarrila- Urtarrila-
abuztua, 96 abuztua, 97

BOE, 104.115 103.660
pta/m2

Araubide Bereziko etxebizitzen kopurua handi-
tu da ponderazio-koefizienteak handitu egin dire-
lako; pertsona gehiago sartzen dira Araubide
Bereziaren gehienekoa den 2,5 Lanbidearteko
Gutxieneko Soldataren mugaren barruan.

3. Zein izan da Nafarroan eraikitako etxebizi-
tzaren metro karratuaren prezioak urtean izan
duen aldaketa-tasa? Eta Kontsumorako Prezioen
Indizearena (KPI)?

Etxebizitza librearen prezioak izan duen urteko
aldaketa-tasa, 1997ko azken hiruhilekoan, aurre-
ko urtearekiko %7,08koa izan da.

Azaroari dagokion urtearteko KPI, Nafarroan,
%2,6koa da.

4. Zein jarduketa egin ditu Nafarroako Gober-
nuak ahal dela gure Komunitateko etxebizitzen
prezioa mantendu edo jaisteko?

Etxebizitza libreen (berrien eta erabilien) pre-
zioa igo ez dadin, Nafarroako Gobernua iaztik
lanean aritu da eraikuntzaren sektoreak bere jar-
duera gehitu eta pisu gehiago eraiki eta eskain
ditzan beharrezkoak diren baldintzak sustatzen.
Horrekin, pisuen prezioak beherantz egin dezala
bilatzen da. Horrela, eraikuntzan lan egiten duten
pertsonen kopurua igo egin da, eta erregistraturi-
ko langabeziak behera egin du, bai INEMaren bai
PAIaren (Populazio Aktiboaren Inkesta) datuen
arabera. Baina obren hasierari buruzko estatisti-
kek agertzen duten eraikuntza-jardueraren gora-
kada horrek ez du prezioetan eraginik izanen
obrak bukatu eta hipoteka-kreditua lortu ahal iza-
teko tasazioa egiten ez den bitartean.

Administrazioaren arintasunerako 300 egune-
ko Programak aurreikusi bezala, bai lurzoruarekin
bai etxebizitzarekin zerikusia duten espedienteen
administrazio-izapideak laburtzeari ekin zaio, eta
horrek finantza-aurrezpena ekarriko die etxebizi-
tzen sustatzaileei; horren eragina etxebizitzen
azken prezioan nabarituko dela espero dugu.

Etxebizitza librearen (berriaren eta erabiliaren)
prezioa murrizteko posible diren ekimen politikoe-
tatik beste bat hartarako lurzoru publikoa eskain-
tzean datza, baina, horrelakorik ez dagoela gogo-
an edukiz, lurzoru publikoa BOEetarako eta
merkatuan gazteei alokatzeko etxebizitzak jartze-
ko erabiltzen da, alegia, Etxebizitzari buruzko Pla-
nean aurreikusitako Araubide Bereziko alokairuak.

Hori guztia jakinarazi dizut Nafarroako Parla-
mentuko Erregelamenduaren 184. artikuluak eta
ondokoek ezarritakoari jarraituz.

Iruñean, 1997ko abenduaren 19an

Ingurugiro, Lurraldearen Antolamendu eta
Etxebizitza Kontseilaria: Yolanda Barcina Angulo 
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Biltzarreko Erregelamenduko 112.1 artikuluan
ezarritakoa betez, Ion Iñaki Erro Armendáriz Foru
Parlamentari jaunak Nafarroako Ingurugiro Depar-
tamentuak Bardeetako Natur Baliabideak Antola-
tzeko Planaren Aurrerapenaren berri izan ote
duen itauntzen duen galderaren erantzuna, Foru
Diputazioak emana, Nafarroako Parlamentuko
Aldizkari Ofizialean argitara dadin agindu da. Gal-
dera hori 1997ko azaroaren 28ko 82. zk.ko Nafa-
rroako Parlamentuko Aldizkari Ofizialean argitara-
tu zen.

Iruñean, 1997ko abenduaren 29an

Lehendakaria: Mª Dolores Eguren Apesteguía

ERANTZUNA

Izquierda Unida-Ezker Batua de Navarra Par-
lamentari Taldeko Ion Iñaki Erro Armendáriz Foru
Parlamentari jaunak idatziz erantzuteko galdera
egin du Bardeetako Natur Baliabideak Antolatze-
ko Planari buruz. Hona Ingurugiro, Lurraldearen
Antolamendu eta Etxebizitza Kontseilariaren eran-
tzuna:

Izan al du Nafarroako Ingurugiro Departamen-
tuak Bardeetako Natur Baliabideak Antolatzeko
Planaren Aurrerapenaren berri? Baiezkoan, ingu-
rugiroaren ikuspuntutik, zer iritzi du haren edukiari
buruz?

Galdera horri erantzun luze eta zabala eman
zion Kontseilari honek Nafarroako Parlamentuko
Lurraldearen Antolamendu, Etxebizitza eta Ingu-
rugiro Batzordean izan zuen agerraldian, 1997ko
azaroaren 18an. Horren edukia honekin batera
doa.

Ingurugiro, Lurraldearen Antolamendu eta
Etxebizitza Departamentuaren iritziari dagokionez,
Nafarroako Natur Baliabideak Antolatzeko Planak
egiteko prozedura arautzen duen Nafarroako
indarreko legediari jarraituz (irai laren 9ko
320/1996 Foru Dekretua) derrigorrez eman behar
den Antolatzeko Planaren Proiektuari buruzko
txostenean adieraziko da, Bardeetako Komunita-
teak proiektu horri hasierako onespena eman
ondoren.

Natur parkeko deklaraziotik sortzen den orga-
no kudeatzaileak Bardeetako lurraldean deklara-
tutako bi natur erreserbetarako erabilera eta kude-

aketarako plan gidariak egingo dituelako adieraz-
penaren aurrean, uste al du Ingurugiro Departa-
mentuak gai horretako foru legediaren aurkako
lege-haustea gertatzen ari dela? Ingurugiro
Departamentuak Bardeetako Komunitatearen
aurrean aholkularitzako kudeaketaren bat egin al
du edo egiteko asmorik al du indarra duen legedia
betetzeko?

Nafarroako Gobernuak onetsi behar ditu Natur
Erreserben Erabilera eta Kudeaketarako Plan
Gidariak, Nafarroako Naturguneei buruzko ekaina-
ren 17ko 9/1996 Foru Legeko 19. artikuluak ezar-
tzen duen bezala.

Bardeetan badaude bi natur erreserba, apirila-
ren 10eko 6/1987 Foru Legeak (Lurraldea Babes-
tu eta Erabiltzeko Eskualdeko Hirigintza Arauei
buruzkoak) halakotzat deklaratu zituenak. Natur
Erreserba horiek Caídas de la Negra (37. N.E.)
eta Rincón el Bú (36. N.E.) dira.

Aurrerapenak gai horri buruz aipatzen duena
hauxe da: gaur egun plan horiek oraindik idatzi
gabe daudela, eta 9/1996 Legeak, 1. Xedapen
Iragankorrean, esaten duela 6/1987 Foru Legeak
Erreserba Integraltzat edo Natur Erreserbatzat
deklaratu dituen naturguneek ez badute Erabilera
eta Kudeaketarako Plan Gidaririk Foru Lege
honek indarra hartuko duen egunean, halako plan
bat izan beharko dutela gehienez ere bi urteko
epean. Epe hori 1998ko ekainaren 28an bukatuko
da. Bardeetako Komunitateak eskatzen du erabi-
lera eta kudeaketarako plan gidari horiek egiten
utz dakiola, horiek burutu ondoren Gobernuari
aurkezteko, onets ditzan. Dena den, Nafarroako
Gobernuak noizbait onetsiko duen proiektuak
indarreko legedia beteko du, jakina.

Zein aurreikuspen ditu Nafarroako Gobernuak
Bardeetako Natur Baliabideak Antolatzeko Plana-
ren Foru Dekretua onesteko eta hura garatzeko?

1997ko abenduan, Bardeetako Komunitateak
bere Batzar Orokorraren esku utziko du Antolatze-
ko Planaren Aurrerapenari eginiko iradokizunak
eta alegazioen erantzunak onestea. Antolatzeko
Planaren proiektua idazteko enkargua onesteari
buruzko erabakia ere hartu beharko du. Ondoren-
go urratsak gai horri buruzko indarreko legediak
ezartzen ditu: irailaren 9ko 320/1996 Foru Dekre-
tua, Nafarroako Natur Baliabideak Antolatzeko

Nafarroako Ingurugiro Departamentuak Bardeetako Natur Baliabideak
Antolatzeko Planaren Aurrerapenaren berri izan ote duen itauntzen
duen galdera

FORU DIPUTAZIOAREN ERANTZUNA
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Planak egiteko Prozedura onesten duena; proze-
dura hori amaituko da Foru Dekretu bidez Antola-
tzeko Plana onesten denean.

Garapenari dagokionez, Proiektuak zehaztuko
ditu egin beharreko jarduketak; horregatik, goizegi
da oraindik horiek aipatzeko.

Hori guztia jakinarazi dizut Nafarroako Parla-

mentuko Erregelamenduaren 184. artikuluak eta
ondokoek ezarritakoari jarraituz.

Iruñean, 1997ko abenduaren 17an

Ingurugiro, Lurraldearen Antolamendu eta
Etxebizitza Kontseilaria: Yolanda Barcina Angulo 

(Oharra: Aipatu agiria Foru Parlamentarien esku
dago Biltzarreko Zerbitzu Orokorretako Bulegoan.)
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MAHAIA ETA BOZERAMAILEEN BATZARRA

2, 9, 16, 23, 25 eta 29an.

OSOKO BILKURA

4an:

– Nafarroako Demokraten Elkargunea eta
Ezker Abertzalea Parlamentari Taldeek Nafarroa-
ko Kontseilua arautzen duen Foru Lege proiektua-
ri aurkeztutako osoko emendakinak eztabaidatu
eta bozkatzea.

– Ekonomia, Ogasun eta Aurrekontu Batzorde-
ak Nafarroako Administrazio Publikoen Kontratuei
buruzko Foru Lege proiektuari buruz egindako iriz-
pena eta hari mantendutako emendakinak ezta-
baidatu eta bozkatzea.

– Nafarroako Demokraten Elkargunea gizarte
zerbitzuen alorreko hitzarmenei buruzko urriaren
25eko 20/1985 Foru Legea aldatzeko Foru Lege
proposamena aintzat hartzea, hala bada.

– Maiatzaren 4ko 159/98 Foru Dekretua, Balio
Erantsiaren gaineko Zergari buruzko abenduaren
30eko 19/1992 Foru Legea aldatzen duena, ezta-
baidatu eta bozkatzea.

– Zerga iruzurraren aurkako politikari buruz eta
politika honek beka-sisteman duen eraginari
buruzko jabeldura, «Socialistas del Parlamento de
Navarra» Parlamentari Taldeak aurkeztua.

– «Socialistas del Parlamento de Navarra»
Parlamentari Taldeak aurkeztutako mozioa ezta-
baidatu eta bozkatzea. Mozio horren bidez, Nafa-
rroako Parlamentuak Gutxienen Hizkuntzei buruz-
ko Europako Gutuna berresten du.

19an:

– Batxilergoko lehen maila, gradu ertaineko
prestakuntza zikloak eta gizarte garantiako pro-
gramak irakasten dituzten gizarte ekimeneko ikas-
tetxeen finantzaketa publikoa arautzen duen Foru
Lege proiektuari aurkeztutako osoko emendaki-
nak eztabaidatu eta bozkatzea. Emendakin bana
aurkeztu dute Nafarroako Demokraten Elkargu-

nea Parlamentari Taldeak, Landa Marco jaunak ,
Ezker Abertzalea Parlamentari Taldeak, Errazti
Esnal andreak eta Ciáurriz Gómez jaunak,
«Socialistas del Parlamento de Navarra» Parla-
mentari Taldeak eta «Izquierda Unida-Ezker
Batua de Navarra» Parlamentari Taldeak.

– Nafarroako Demokraten Elkargunea Parla-
mentari Taldeak aurkezturiko Euskarari buruzko
abenduaren 15eko 18/1986 Foru Legea aldatzeko
Foru Lege proposamena aintzat hartzea, hala
bada.

– Botere Judizialaren Kontseilu Nagusiaren,
Nafarroako Foru Komunitateko Gobernuaren eta
Justizia Ministerioaren arteko lankidetza hitzarme-
na, delitua jasan dutenei laguntzeko bulegoa abia-
razteko, eztabaidatu eta bozkatzea.

– Ezker Abertzalea Parlamentari Taldeak aur-
keztutako mozioa eztabaidatu eta bozkatzea.
Mozio horren bidez, Nafarroako Parlamentuak
Nafarroako Gobernuko Lehendakaria premiatzen
du Jesús Javier Marcotegui Ros, Hezkuntza eta
Kultura Kontseilaria, kargutik ken dezan.

29an:

– Batxilergoko lehen maila, gradu ertaineko
prestakuntza zikloak eta gizarte garantiako pro-
gramak irakasten dituzten gizarte ekimeneko ikas-
tetxeen finantzaketa publikoa arautzen duen Foru
Lege proiektuari buruz Hezkuntza eta Kultura
Batzordeak onetsitako irizpena eta, hala bada,
hari mantenduriko enmendakinak eta boto partiku-
larrak eztabaidatu eta bozkatzea.

– a) Osasun Departamentuari kreditu osaga-
rria emateari buruzko Foru Lege proiektuaren
bideraketa zuzena eta irakurketa bakarrean izan-
go ote den erabakitzea, hala bada.

b) Osasun Departamentuari kreditu osagarria
emateari buruzko Foru Lege proiektua eztabaida-
tu eta bozkatzea.

– «Socialistas del Parlamento de Navarra»,
Nafarroako Demokraten Elkargunea eta «Izquier-
da Unida-Ezker Batua de Navarra» Parlamentari

I saila:
PARLAMENTUKO JARDUERA

1998ko ekainean egindako bilerak



Taldeek aurkeztutako Toki Ogasunei buruzko
2/1995 Foru Legearen 155. artikulua aldatzeko
Foru Lege proposamena aintzat hartzea, hala
bada.

– «Socialistas del Parlamento de Navarra»
Parlamentari Taldeak aurkeztutako mozioa ezta-
baidatu eta bozkatzea. Mozio horren bidez, gai-
tzetsi egiten da Nafarroako Gobernua Hezkuntza
eta Kultura Kontseilaritzatik egiten ari den hezkun-
tza-politika.

– Nafarroako Demokraten Elkargunea Parla-
mentari Taldeak aurkezturiko mozioa, Bardeetako
Tiro Poligonoa deuseztuari buruzko zenbait era-
baki har daitezen premiatzeko, eta Landa Marco
jaunak (Askotarikoa) aurkezturiko mozioa, Nafa-
rroako Parlamentuak Bardeetako Tiro Poligonoa-
ren aurka dagoela adierazteko, biak batera ezta-
baidatu eta bozkatzea.

– Nafarroako Demokraten Elkargunea Parla-
mentari Taldeak aurkezturiko mozioa eztabaidatu
eta bozkatzea. Mozio horren bidez, Nafarroako
Parlamentuak adierazten du soldadutzaren ordez-
ko zerbitzua eta derrigorrezko soldadutza desa-
gertzearen alde dagoela.

– Ezpeleta Martínez jaunak (SPN) aurkeztuta-
ko mozioa eztabaidatu eta bozkatzea. Mozio
horren bidez, Nafarroako Gobernua premiatzen
da sendagileek preskribitzeko askatasunaren prin-
tzipioarekin loturiko neurriak har ditzan.

– Nafarroako Demokraten Elkargunea Parla-
mentari Taldeak eta Errazti Esnal andreak aurkez-
turiko mozioa eztabaidatu eta bozkatzea. Mozio
horren bidez, Nafarroako Gobernua premiatzen
da Berako Labiaga ikastolako egoera konpon
dezan.

– «Socialistas del Parlamento de Navarra»
Parlamentari Taldeak aurkezturiko mozio eztabai-
datu eta bozkatzea. Mozio horren bidez, Nafarroa-
ko Gobernua premiatzen da neurriak har ditzan
amaierako titulua duten erdi mailako tituludun
espainiarrak direla-eta.

– Mahaiak joan den ekainaren 16an hartu
zituen erabakiak Osoko Bilkurari proposatzeko
Lurzoruaren Araubide eta Balorazioei buruzko
apirilaren 13ko 6/1998 Legearen aurkako konstitu-
ziokontrakotasun-errekurtsoa aurkez dezala eta
Lurzoruaren eta Lanbide Kolegioen alorretako
neurri askatzaileei buruzko apirilaren 14ko 7/1997
Legearen aurkako konstituziokontrakotasun-erre-
kurtsoa bertan behera utz dezala. Dagokion era-
bakia hartzea.

LURRALDEAREN ANTOLAMENDU, ETXEBIZI-
TZA ETA INGURUGIRO BATZORDEA

2an:

– Nafarroako Ehiza Plan Estrategikoa (1998-
2008) eztabaidatzea.

– Landa Marco jaunak aurkeztutako mozioa
eztabaidatu eta bozkatzea. Mozio horren bidez,
Nafarroako Gobernua premiatzen da PVCaren
erabilera bazter dezan.

25ean:

– Sánchez Turril las jaunak aurkeztutako
mozioa eztabaidatu eta bozkatzea. Mozio horren
bidez, Nafarroako Gobernua premiatzen da hon-
dakindegi eta zabortegiak desagertarazi eta anto-
latzeko plan bat egin dezan.

– Vélez Medrano jaunak aurkeztutako mozioa
eztabaidatu eta bozkatzea. Mozio horren bidez,
Nafarroako Gobernua premiatzen da Aragoiko
Diputazio Orokorrarekin hitzarmen bat izenpetu
dezan Las Planas de la Negran jartzeko den
parke eolikoa gelditzeko.

NEKAZARITZA, ABELTZAINTZA ETA
MENDI BATZORDEA

3an:

– Landa Marco jaunak aurkeztutako mozioa
eztabaidatu eta bozkatzea. Mozio horren bidez,
Nafarroako Parlamentuak Oliba Olioaren Defen-
tsarako Mahaiaren alde dagoela adierazten du.

12an:

– Lan bilera. Bertan Bio Lur Navarra Elkartea-
ren ordezkariek nekazaritza ekologikoaren gara-
penaren berri emanen dute.

16an:

– Nekazaritza, Abeltzaintza eta Elikadura Kon-
tseilariaren agerraldia, esne industriei eta koope-
ratibei buruz sinatutako protokoloaren berri eman
dezan.

24an:

– Sánchez Turril las jaunak aurkeztutako
mozioa eztabaidatu eta bozkatzea. Mozio horren
bidez, Nafarroako Gobernua premiatzen da Nafa-
rroako Ureztalurrei buruzko Plan bat bidal dezan.

HEZKUNTZA ETA KULTURA BATZORDEA

5ean:

– Lan bilera. Bertan zenbait ikastetxe publiko-
ren ordezkaritza batek Haur Hezkuntzao D eredu-
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ko plazetarako eta Arte Batxilergoa euskaraz egi-
teko eskaeraren berri emango du.

5ean:

– Ezker Abertzalea Parlamentari Taldeak aur-
keztutako mozioa eztabaidatu eta bozkatzea.
Mozio horren bidez, Hezkuntza eta Kultura Depar-
tamentua premiatzen da haur eta lehen hezkuntza
mailako 70 lanpostu betetzeko oposaketak osorik
euskaraz egin ditzan.

– Ezker Abertzalea Parlamentari Taldeak aur-
keztutako mozioa eztabaidatu eta bozkatzea.
Mozio horren bidez, Hezkuntza eta Kultura Depar-
tamentua premiatzen da zenbait ikastetxetan eus-
karazko lerroak ireki ditzan.

– Ezker Abertzalea Parlamentari Taldeak aur-
keztutako mozioa eztabaidatu eta bozkatzea.
Mozio horren bidez, Hezkuntza eta Kultura Depar-
tamentua premiatzen da datorren ikasturtean
José María Iribarren ikastetxean D ereduko lerro
bat ireki dezan.

– Ezker Abertzalea Parlamentari Taldeak aur-
keztutako mozioa eztabaidatu eta bozkatzea.
Mozio horren bidez, Hezkuntza eta Kultura Depar-
tamentua premiatzen da Ikastetxeko Hizkuntz
Plangintza modulua eskain dezan zenbait ikaste-
txetan.

– Ezker Abertzalea Parlamentari Taldeak aur-
keztutako mozioa eztabaidatu eta bozkatzea.
Mozio horren bidez, Hezkuntza eta Kultura Depar-
tamentua premiatzen da G eta D ereduetako
matrikulazioak Ave María eta C. Ilundain ikaste-
txeetan bana ditzan.

– Ezker Abertzalea Parlamentari Taldeak aur-
kezturiko mozioa eztataidatu eta bozkatzea.
Mozio horren bidez, Arte batxilergoa euskaraz
ikasi ahal izateko neurriak har ditzatela agintzen
da.

9an:

– Lan bilera. Bertan, Hezkuntza Departamen-
tuko arduradunek aurrematrikulazio kanpainiaren
garapenaren berri emango dute.

17an:

– Bisita Aralarko San Migel Santutegira.

19an:

– Lan bilera. Berako Labiaga ikastolako ordez-
karitza batek bere legeztatze eta ituntzearen berri
emanen du.

– Lan bilera. “Nuestra Señora de la Compa-
sión” itunpeko ikastetxeko arduradunek bi irakasle
birziklatzeko eskaeraren berri emanen dute.

23an:

– Batxilergoko Lehen Maila, Gradu Ertaineko
Prestakuntza Zikloak eta Gizarte Garantiako Pro-
gramak irakasten dituzten gizarte ekimeneko ikas-
tetxeen finantzaketa publikoa arautzen duen Foru
Lege proiektua eta hari aurkeztutako emendaki-
nak eztabaidatu eta bozkatzea.

26an:

– Hezkuntza eta Kultura Kontseilariaren age-
rraldia, Bozeramaileen Batzarrak hala eskaturik,
Berako Labiaga ikastolako egoeraren berri eman
dezan.

– Hezkuntza eta Kultura Kontseilariaren age-
rraldia, Bozeramaileen Batzarrak hala eskaturik,
irakasleendako euskarazko birziklatze-ikastaroak
arautzen dituen 162/98 Foru Dekretuaren berri
eman dezan.

– Hezkuntza eta Kultura Kontseilariaren age-
rraldia, Bozeramaileen Batzarrak hala eskaturik,
Donapea Institutuko heziketa zikloen berri eman
dezan.

26an:

– Ezker Abertzalea Parlamentari Taldeak aur-
keztutako mozioa eztabaidatu eta bozkatzea.
Mozio horren bidez, Hezkuntza eta Kultura Depar-
tamentua premiatzen da Berako Labiaga ikastola-
rekin zerikusia duten zenbait neurri har dezan.

– Romeo Lizarraga jaunak aurkeztutako
mozioa eztabaidatu eta bozkatzea. Mozio horren
bidez, Hezkuntza eta Kultura Kontseilaria premia-
tzen da Nafarroako Foru Komunitateko maila ez-
unibertsitarioetako irakasleen euskarazko presta-
kuntzarako planaren XVIII. deialdia (apirilaren
27ko 120/1998 Foru Agindua) zabal dezan.

– Platero Alda jaunak aurkeztutako mozioa
eztabaidatu eta bozkatzea. Mozio horren bidez,
Nafarroako Gobernua premiatzen da D ereduan
matrikulatu diren ikasleak “Ave María” ikastetxean
sar ditzan.

– Platero Alda jaunak aurkezturiko mozioa
eztabaidatu eta bozkatzea. Mozio horretan eska-
tzen da Nafarroako Gobernuak salbuespen gisa
“San Francisco” ikastetxean D ereduan matrikula-
tutako ikasleekin neurriak har ditzan.

– Platero Alda jaunak aurkeztutako mozioa
eztabaidatu eta bozkatzea. Mozio horren bidez
Nafarroako Gobernua premiatzen da Arte Ederre-
tako Eskolan, arte batxilergoaren irakaskuntzan,
D eredua ezar dezan.

– Platero Alda jaunak aurkeztutako mozioa
eztabaidatu eta bozkatzea. Mozio horren bidez,
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Nafarroako Gobernua premiatzen da José Mª Iri-
barren ikastetxe publikoan eta Ermitagaña B.H.I.n
D ereduko lerro bana ireki dezan.

OSASUN BATZORDEA

11n:

– Osasun Kontseilariaren agerraldia, Bozera-
maileen Batzarrak hala eskaturik, adimen gaixota-
sunen bat duen pertsonen erreabilitazio eta gizar-
teratzerako programen berri emateko eta
Osasunari buruzko Plan Estrategiko bat egitearen
berri emateko.

LEHENDAKARITZA, FUNTZIO PUBLIKO ETA
BARNE BATZORDEA

16an:

– Nafarroako Kontseilu Arau-emaileari buruzko
Foru Lege proposamena eta hari aurkezturiko
emendakinak eta Nafarroako Kontseilua arautzen
duen Foru Lege proiektua eta hari aurkeztutako
emendakinak eztabaidatu eta bozkatzea.

24an:

– Toki Administrazioko Kontseilariaren agerral-
dia, Bozeramaileen Batzarrak hala eskaturik, fun-
tzionarioen montepioen berri eman dezan.

– Landa Marco jaunak aurkeztutako mozioa
eztabaidatu eta bozkatzea. Mozio horren bidez,

Nafarroako Gobernua premiatzen da Foru Admi-
nistrazioan egiten diren aparteko orduei buruzko
ikerlan bat egin dezan.

INDUSTRIA, LAN, MERKATARITZA ETA
TURISMO BATZORDEA

17an:

– Industri, Merkataritza, Turismo eta Lan Kon-
tseilariaren agerraldia, Bozeramaileen Batzarrak
hala eskaturik, Nafarroako Energi Planaren gara-
penaren berri eman dezan.

HERRILAN ETA AZPIEGITURA BATZORDEA

18an:

– Herrilan, Garraio eta Komunikazio Kontseila-
riaren agerraldia, Nafarroako Errepide Sarean
istripu gehien gertatzen diren errepide-zatietan
burutu beharreko jardueren Planaren (1998-2001)
berri eman dezan.

GIZARTE GAIETAKO BATZORDEA

23an:

– Gizarte Ongizate, Kirol eta Gazteri Kontseila-
riaren agerraldia, Bozeramaileen Batzarrak hala
eskaturik, ezintasun psikikoa duten pertsonei
laguntzeko sektorearen berrantolaketaren berri
eman dezan.

1998ko ekainean Biltzarreko Idazkaritza Orokorrean sartu diren doku-
mentuen zerrenda

1ean:

– «Izquierda Unida-Ezker Batua de Navarra»
Parlamentari Taldearen idazkia. Hauxe eskatu
dute: Giza Eskubideen Batzordearen bilerarako
deia egitea, Bakearen aldeko Koordinakundeak
informazioa eman dezan askatasun-gabetze zigo-
rra betetzen ari diren Nafarroako herritarren egoe-
rari buruz.

– María Isabel Arboniés Bermejo Foru Parla-
mentari andrearen idazkia. Joan den maiatzaren
29an 1902 erregistro-zenbakiarekin egin zuen
eskaria zabaldu nahi du, arte-batxilergoa egiteko
eskaria egin duten D ereduko ikasleen gurasoen
ordezkariak ere sartzeko.

– Delitu biolentoak jasan dituztenen elkarte
nazionalaren idazkia. Delitu horientzako laguntzen

araubidearen erregulazioan dagoen arazoaren
berri eman dute.

– Carmen García Olaverri andrearen eta beste
batzuen idazkia. Gure Komunitateko irakaskuntza
publikoaren alde batzuengatiko kezka azaldu
dute.

– Pedro Romeo Lizarraga Foru Parlamentari
jaunaren idazkia. Hauxe eskatu du: Toki Adminis-
trazioko Kontseilaria ager dadila informazioa ema-
teko, Nafarroako Gobernuaren eta Gizarte Segu-
rantzaren artean gestiorik ote den funtzionarioen
montepioei buruz.

– Pedro Romeo Lizarraga Foru Parlamentari
jaunaren idazkia. Informazioa eskatu du, hala
sare publikoan nola pribatuan birziklaje ikastaroa
eskatu duten irakasleen zerrendari buruz.



– Arakil ibaian arrain hiltzearen zergatiari
buruzko galdera, Juan Cruz Alli Aranguren Foru
Parlamentari jaunak egina.

– “Hirigintza-planeamendurako dirulaguntza”
kontusailaren betetze mailari buruzko galdera,
Miguel Angel Larráyoz Lezáun Foru Parlamentari
jaunak egina.

– “Ingurugiro-hezkuntzarako dirulaguntza eta
programak eta ingurugiroarekin zerikusia duten
beste jarduera batzuk” kontusailaren betetze mai-
lari buruzko galdera, Miguel Angel Larráyoz
Lezáun Foru Parlamentari jaunak egina.

– “Zentral txikientzako kalte-ordainak, ur-emari
ekologiketara egokitu daitezen” kontusailaren
betetze mailari buruzko galdera, Miguel Angel
Larráyoz Lezáun Foru Parlamentari jaunak egina.

– “Orkoien-Cordovilla linea aldatzea” kontusai-
laren betetze mailari buruzko galdera, Miguel
Angel Larráyoz Lezáun Foru Parlamentari jaunak
egina.

– “Kutsadurari aurrea hartzea eta zuzentzea”
kontusailaren betetze mailari buruzko galdera,
Miguel Angel Larráyoz Lezáun Foru Parlamentari
jaunak egina.

– “Naturguneak zaintzea eta habitatak hobe-
tzea” kontusailaren betetze mailari buruzko galde-
ra, Miguel Angel Larráyoz Lezáun Foru Parlamen-
tari jaunak egina.

– “Naturaren interpretazio-zentroak. FEOGA,
5b” kontusailaren betetze mailari buruzko galdera,
Miguel Angel Larráyoz Lezáun Foru Parlamentari
jaunak egina.

– “Naturguneak babesteko hitzarmena (Ezka-
ba mendia eta beste batzuk) eta ibaiak bereone-
ratzea” kontusailaren betetze mailari buruzko gal-
dera, Miguel Angel Larráyoz Lezáun Foru
Parlamentari jaunak egina.

– “Oihan Planari dirulaguntzak eta plan horri
buruzko jarduketak” kontusailaren betetze mailari
buruzko galdera, Miguel Angel Larráyoz Lezáun
Foru Parlamentari jaunak egina.

– Lan eta Gizarte Gaietako Ministerioaren
idazkia. Harekin batera, parlamentarioak Gizarte
Segurantzan afiliatzea arautzeko Errege Dekre-
tuaren proiektua.

–Alberto Catalán Higueras Foru Parlamentari
jaunaren idazkia. Hauxe eskatu du: Nafarroako
Administrazio Publikoen Kontratuei buruzko Foru
Lege proiektuaren irizpenean jasotzen den 7 bis
artikulu berria aparte eztabaidatu eta bozkatzea.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, Martín Landa Marco Foru Parlamentari
jaunak egindako galdera baten erantzuna, erreze-
ta medikuen zenbatekoa jaitsi daitekeela erakus-
ten duten ikerketa teknikoei buruz.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, Martín Landa Marco Foru Parlamentari
jaunak egindako galdera baten erantzuna, Senda-
gai orokorrak errezetatzekotan, kasu horretarako
aurreikusi diren zuzenketei buruz.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, Martín Landa Marco Foru Parlamentari
jaunak egindako galdera baten erantzuna, senda-
gaietan aurreztegatik emango omen diren sariak
direla-eta, kontsulta mediku ratioetan sortu daitez-
keen ondorioei buruz.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, Martín Landa Marco Foru Parlamentari
jaunak egindako galdera baten erantzuna, senda-
gaien fakturazioan aurreztegatik balizko sariak
jaso ditzaketen medikuen zerrendari buruz.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, José Javier Sánchez Turrillas Foru Parla-
mentari jaunak egindako galdera baten erantzuna,
hiri hondakin solidoen plan zuzentzaileko trata-
mendu eta bilketa alorrei buruz.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, José Javier Sánchez Turrillas Foru Parla-
mentari jaunak egindako galdera baten erantzuna,
Nafarroako ibaiak arazteko eta saneatzeko plan
zuzentzaileari buruz.

– Martín Landa Marco Foru Parlamentari jau-
naren emendakina. Foru Lege proiektua, Batxiler-
goko Lehen Maila, Gradu Ertaineko Prestakuntza
Zikloak eta Gizarte Garantiako Programak irakas-
ten dituzten gizarte ekimeneko ikastetxeen finan-
tzaketa publikoa arautzen duena.

– Martín Landa Marco Foru Parlamentari jau-
naren emendakina. Euskarazko lerroak irekitzeko
mozioa, Ezker Abertzalea Parlamentari Taldeak
aurkeztua.

– Martín Landa Marco Foru Parlamentari jau-
naren idazkia, Administrazio Publikoen Kontratuei
buruzko Foru Lege proiektuari aurkeztu emenda-
kinei eusteko, Osoko Bilkurarako.

2an:

– Nafarroako Demokraten Elkargunea Parla-
mentari Taldearen idazkia, Administrazio Publiko-
en Kontratuei buruzko Foru Lege proiektuari aur-
keztu emendakinei eusteko, Osoko Bilkurarako.
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– Juan Cruz Alli Aranguren Foru Parlamentari
jaunaren idazkia. Hurrengo informazioa eskatu
du: Itoizko urtegiak eta Nafarroako ubideak Foru
Ogasunari erakarri dizkion kostu ekonomikoei
buruzko datuak, kostuok hasieratik honakoak zein
legegintzaldi honetan gertatu beharrekoak izan.

– Hurrengo menderako tabakorik gabeko
gizartearen aldeko manifestuari buruzko galdera,
Juan Cruz Alli Aranguren Foru Parlamentari jau-
nak egina.

– “Kooperatiba araubideko makineria eta prok-
dukzio-bideetarako dirulaguntza” kontusailaren
betetze mailari buruzko galdera, Andrés Basterra
Layana Foru Parlamentari jaunak egina.

– “Pirinioetako behien hobekuntza genetikoa.
ASPINA” kontusailaren betetze mailari buruzko
galdera, Andrés Basterra Layana Foru Parlamen-
tari jaunak egina.

– “Esne-kontrola eta esne-ekoizpenaren kon-
trola. AFNA-NCL 447 dirulaguntza” kontusailaren
betetze mailari buruzko galdera, Andrés Basterra
Layana Foru Parlamentari jaunak egina.

– “Abeltzainendako dirulaguntzak behiak berriz
jartzeko” kontusailaren betetze mailari buruzko
galdera, Andrés Basterra Layana Foru Parlamen-
tari jaunak egina.

– “ITGen jarduerak Interreg FEOGA-O Progra-
man” kontusailaren betetze mailari buruzko galde-
ra, Andrés Basterra Layana Foru Parlamentari
jaunak egina.

– “Kalitatea eta dibersifikatzea. 5b helburua
programa eragilea” kontusailaren betetze mailari
buruzko galdera, Andrés Basterra Layana Foru
Parlamentari jaunak egina.

– “Laguntza teknikoa. 5b helburua programa
eragilea” kontusailaren betetze mailari buruzko
galdera, Andrés Basterra Layana Foru Parlamen-
tari jaunak egina.

– “Mahasti eta ardo ustiapen zentroaren birgai-
kuntza. 5b helburua programa eragilea” kontusai-
laren betetze mailari buruzko galdera, Andrés
Basterra Layana Foru Parlamentari jaunak egina.

– “Dirulaguntza, ureztalur berrientzako edo
daudenak hobetzeko” kontusailaren betetze mai-
lari buruzko galdera, Andrés Basterra Layana
Foru Parlamentari jaunak egina.

– “Lurzati-antolamendua. Jabetzaren aldaketa
lanak. 5b helburua programa eragilea” kontusaila-
ren betetze mailari buruzko galdera, Andrés Bas-
terra Layana Foru Parlamentari jaunak egina.

– “FEOGA-O nekazaritza ustiapenen eragin-
kortasun hobetzea” kontusailaren betetze mailari
buruzko galdera, Andrés Basterra Layana Foru
Parlamentari jaunak egina.

– “Dirulaguntza, kooperatibek nekazaritza pro-
duktuak gordetzeko biltegiak eraiki, handitu edo
hobetu ditzaten” kontusailaren betetze mailari
buruzko galdera, Andrés Basterra Layana Foru
Parlamentari jaunak egina.

– “Dirulaguntza, araubide kooperatiboan ez
dauden nekazaritza alorreko industrializatze eta
merkaturatzeetan inbertitzeko” kontusailaren bete-
tze mailari buruzko galdera, Andrés Basterra
Layana Foru Parlamentari jaunak egina.

– “Kalitatea duen haragia. Nafarroako Aratxea.
5b helburua programa eragilea” kontusailaren
betetze mailari buruzko galdera, Andrés Basterra
Layana Foru Parlamentari jaunak egina.

– “Federazioendako dirulaguntzak” kontusaila-
ren betetze mailari buruzko galdera, Javier Artea-
ga Olleta Foru Parlamentari jaunak egina.

– “Toki entitateen kirol jarduerendako lagun-
tzak” kontusailaren betetze mailari buruzko galde-
ra, Javier Arteaga Olleta Foru Parlamentari jaunak
egina.

– “Dirulaguntzak eta kirol elkarteekiko hitzar-
menak kirol instalazio arloan inbertitzeko” kontu-
sailaren betetze mailari buruzko galdera, Javier
Arteaga Olleta Foru Parlamentari jaunak egina.

– “Toki entitateendako dirulaguntzak kirol ins-
talazio arloan inbertitzeko” kontusailaren betetze
mailari buruzko galdera, Javier Arteaga Olleta
Foru Parlamentari jaunak egina.

– “Aukera Berdintasun Plana” kontusailaren
betetze mailari buruzko galdera, Javier Arteaga
Olleta Foru Parlamentari jaunak egina.

– “Oinarrizko gizarte zerbitzuak” kontusailaren
betetze mailari buruzko galdera, Javier Arteaga
Olleta Foru Parlamentari jaunak egina.

– “Bizibiderik gabeko familia nafarrendako
laguntzak” kontusailaren betetze mailari buruzko
galdera, Javier Arteaga Olleta Foru Parlamentari
jaunak egina.

– “Proiektuak eta lan-eremuak birgizarteratzen
ari diren pertsonentzat” kontusailaren betetze mai-
lari buruzko galdera, Javier Arteaga Olleta Foru
Parlamentari jaunak egina.

– “Beste elkarte batzuendako dirulaguntzak”
kontusailaren betetze mailari buruzko galdera,
Javier Arteaga Olleta Foru Parlamentari jaunak
egina.
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– “Plan Gerontologikoa garatzeko jarduketak”
kontusailaren betetze mailari buruzko galdera,
Javier Arteaga Olleta Foru Parlamentari jaunak
egina.

– “Dirulaguntzak, haur eta gazteentzako beste-
en zentroetan obrak egiteko eta ekipamendua
erosteko” kontusailaren betetze mailari buruzko
galdera, Javier Arteaga Olleta Foru Parlamentari
jaunak egina.

– “Inbertsioak Plan Gerontologikoan. Enpre-
sendako transferentziak” kontusailaren betetze
mailari buruzko galdera, Javier Arteaga Olleta
Foru Parlamentari jaunak egina.

– “Inbertsioak Plan Gerontologikoan. Toki Enti-
tateendako transferentziak” kontusailaren betetze
mailari buruzko galdera, Javier Arteaga Olleta
Foru Parlamentari jaunak egina.

– “Herri sahararrarendako laguntza” kontusai-
laren betetze mailari buruzko galdera, Javier Arte-
aga Olleta Foru Parlamentari jaunak egina.

– “Iruñeko Hiriaren Hiriburutza Agiriaren arau-
bidea” kontusailaren betetze mailari buruzko gal-
dera, Pedro Uriz Lanz Foru Parlamentari jaunak
egina.

– “Lursailak desjabetzea Iruñeko garraioaren
hirirako” kontusailaren betetze mailari buruzko
galdera, Pedro Uriz Lanz Foru Parlamentari jau-
nak egina.

– “Bidaiarien garraio zerbitzuei eusteko lagun-
tza” kontusailaren betetze mailari buruzko galde-
ra, Pedro Uriz Lanz Foru Parlamentari jaunak
egina.

– Lesakako Udalaren idazkia. Harekin batera,
lanaldia murrizteari buruzko erabakia.

– Zirizako Udalaren idazkia. Harekin batera,
Osoko Bilkuraren erabakia, Iruñerriko bidaiari-
garraio publikoari buruzko Foru Lege proiektuaren
gainekoa.

– Aurizberriko Kontzejuaren idazkia. Harekin
batera, Osoko Bilkuraren erabakia, Hondakin
Berezien Plan Kudeatzailea gaitzesteko, Arazuri-
ko instalazioa dela-eta.

– José Javier Sánchez Turrillas Foru Parla-
mentari jaunaren emendakina, Oliba Olioaren
Defentsarako Mahaiaren aldeko mozioaren ordez
beste bat jartzeko.

– Hainbat espezialitatetako kanpoko kontsultak
arratsaldez irekitzeari buruzko galdera, Isabel
Arboniés Bermejo Foru Parlamentari andreak
egina.

– «Unión del Pueblo Navarro» Parlamentari
Taldearen emendakina. Nafarroako Merkataritza
eta Industria Ganbarari buruzko Foru Lege proiek-
tua.

– Fermín Ciáurriz Gómez Foru Parlamentari
jaunaren idazkia. Hauxe eskatu du: Sortzen tal-
dea Giza Eskubideen Batzordearen aurrean ager-
tzea, joan den maiatzaren 27ko gertaeren berri
eman dezaten.

3an:

– Cascanteko “Santa Vicenta María” ikastetxe
publikoaren idazkia. Hauxe arbuiatu dute: itunpe-
ko ikastetxe pribatuetan batxilergo berriak itundu
nahi dituen UPNko Gobernuaren Lege proiektua.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, José Javier Sánchez Turrillas Foru Parla-
mentari jaunak egindako galdera baten erantzuna,
Noainen etxebizitzak eraikitzea galarazten duen
hegazkintza zibilaren txostenari buruz.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, Martín Landa Marco Foru Parlamentari
jaunak egindako galdera baten erantzuna, Arga
ibaiaren kutsaduraren arrazoiei buruz.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, Ion Iñaki Erro Armendáriz Foru Parlamen-
tari jaunak egindako galdera baten erantzuna,
Arga ibaiaren kutsaduraren arrazoiei buruz.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, José Javier Sánchez Turrillas Foru Parla-
mentari jaunak egindako galdera baten erantzuna,
Arga ibaian, Iruñeko parean dagoen tartean, ager-
tu diren arrain hilei buruz.

– Xabier Vélez Medrano Foru Parlamentari
jaunaren idazkia, Foru Parlamentari izateagatik
jasotzen dituen dietei buruz.

4an:

– Botere Judizialaren Kontseilu Nagusiaren,
Nafarroako Foru Komunitateko Gobernuaren eta
Justizia Ministerioaren arteko lankidetza hitzarme-
nerako proiektua, delitua jasan dutenei laguntzeko
bulegoa abiarazteko, Nafarroan.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, Fermín Ciáurriz Gómez Foru Parlamentari
jaunak egindako galdera baten erantzuna, Pertso-
na Fisikoen Errentaren gaineko Zergaren errefor-
ma bat Nafarroan aplikatzeak izanen duen eragin
ekonomikoari buruzko.

– Iturrama Institutuko klaustroko Ramón Elizal-
de Lacalle jaunaren idazkia. Hauexek salatu ditu:
D ereduak Nafarroan jasaten duen bereizkeria, G
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ereduarekiko, eta Sortzenek jasandako polizi-era-
soa.

– Pedro Romeo Lizarraga Foru Parlamentari
jaunaren idazkia. Informazioa eskatu du Nafarroa-
ko Gobernuko Industria Departamentuan zenbat
erreklamazio aurkeztu den, “Gas Navarra”k ikus-
kapen-eskubideengatik eta abarrengatik kobratu
dituen kopuruak itzultzea eskatuz.

– Pedro Romeo Lizarraga Foru Parlamentari
jaunaren idazkia. Informazioa eskatu du “Gas
Navarra” enpresaren zuzendaritza-organoetan
Nafarroako Gobernua nortzuk ordezkatzen duten
jakiteko.

– Pedro Romeo Lizarraga Foru Parlamentari
jaunaren idazkia. Informazioa eskatu du arte eta
lanbide eskolan matrikulatzea eskatu duten per-
tsonen zerrendari buruz.

– Pedro Romeo Lizarraga Foru Parlamentari
jaunaren idazkia. Informazioa eskatu dio Osasun
Departamentuari, “Documentalia” enpresarekin
“hilak” deritzen espediente medikuak artxibatzeko
izenpetu duen hitzarmenari buruz.

– Pedro Romeo Lizarraga Foru Parlamentari
jaunaren idazkia. Informazioa eskatu dio Herrilan
Departamentuari, NA-172 errepidean, Agoitz-
Nagore zatian, 1 eta 2 azpizatietan eraikitzen ari
zen enpresari obrak burutzeko kontratua suntsia-
raztea dela-eta, Nafarroako Gobernuak agindu
duen azterketa juridiko eta ekonomikoari buruz.

5ean:

– Kontuen Ganbararen idazkia, «Izquierda
Unida-Ezker Batua de Navarra» Parlamentari Tal-
dearen eskari bat dela-eta, “Irakaskuntza maila
guztietako eskolatze-baldintzak hobetzea” progra-
maren azken lau ekitaldiak fiskalizatzea eskatu
baitute.

– Nafarroako Demokraten Elkargunea Parla-
mentari Taldearen idazkia. Hauxe eskatu duta:
Nafarroako gizarte-zerbitzuen egungo egoera
aztertu eta eraberritzeko batzorde berezia era-
tzea.

– Mozioa. Horren bidez, Nafarroako Gobernua
premiatzen da hondakindegi eta zabortegiak
desagertarazi eta antolatzeko plan bat egin
dezan, José Javier Sánchez Turrillas Foru Parla-
mentari jaunak aurkeztua.

– José Javier Sánchez Turrillas Foru Parla-
mentari jaunaren idazkia. Informazioa eskatu du
hurrengoari buruz: NA-10.045 “Señorío de Sarría”
ehiza-barrutiari eman zaion ziurtagiriaren euskarri
den txostenaz, ehiza-hesi edo itxiturak basa-fau-

narentzako duen iragaiztasunari buruzko hartaz,
hain zuzen.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, José Javier Sánchez Turrillas Foru Parla-
mentari jaunak egindako galdera baten erantzuna,
Estatuko administrazioek eta Nafarroako Gober-
nuak hondakin arriskutsuen plan nazionalaren jar-
duketak direla-eta izenpetu duten lankidetza
hitzarmenari buruz.

– PEPRI delakoaren barruan 1992. urtean
Nafarroako Gobernuak bideratutako espedienteei
buruzko galdera, «Ezker Abertzalea» Parlamenta-
ri Taldeak egina.

8an:

– “Alaitz” Bigarren Hezkuntzako Institutuaren
idazkia. Harekin batera, irakasleen klaustroak
hartu batxilergoen finantzaketaz hartu duen era-
bakia, eta Sortzenen bileraren aurkako polizi era-
soa gaitzesteko idazkia ere.

– Mozioa. Horren bidez, gaitzetsi egiten da
Nafarroako Gobernua Hezkuntza eta Kultura Kon-
tseilaritzatik egiten ari den hezkuntza-politika,
«Socialistas del Parlamento de Navarra» Parla-
mentari Taldeak aurkeztua.

– Pedro Romeo Lizarraga Foru Parlamentari
jaunaren idazkia. Hauxe eskatu du: ELA, LAB, eta
EILAS sindikatuetako ordezkariak Giza Eskubide-
en Batzordera agertzea, bakean egiten ari ziren
bilera batean gertatu erasoaren berri emateko.

– Puiuko Udalaren idazkia. Harekin batera,
Udaleko Batzorde Kudeatzailearen erabakia,
LABek eta ELAk lanaldiaz, langabeziaz, oinarrizko
errentaz, eta abarrez egin proposamenari buruz.

– Itza Zendeako Aritzko Kontzejuaren idazkia.
Harekin batera, erabaki bat, Nafarroako Gober-
nua, Parlamentua eta Iruñerriko Mankomunitatea
premiatuz, Iruñerriko bidaiarien garraio erregula-
rrari buruzko Foru Legeak mankomunaturik dau-
den udal eta kontzejuak har ditzan.

– Mozioa. Horren bidez, Hezkuntza eta Kultura
Departamentua premiatzen da Berako Labiaga
ikastolarekin zerikusia duten zenbait neurri har
dezan, Pedro Romeo Lizarraga Foru Parlamentari
jaunak aurkeztua.

– Pedro Romeo Lizarraga Foru Parlamentari
jaunaren idazkia. Hauxe eskatu du: “Labiaga”
ikastolako arduradunak Hezkuntza eta Kultura
Batzordean agertzea, ikastola legeztatu eta itun-
tzeko Nafarroako Gobernuarekin izan dituzten
harremanen berri emateko.
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– Pedro Romeo Lizarraga Foru Parlamentari
jaunaren idazkia. Hauxe eskatu du: Nafarroako
Gobernuko Hezkuntza Kontseilaria ager dadila
Hezkuntza eta Kultura Batzordera, Labiaga ikas-
tola legeztatu gabe egoteko arrazoien berri eman
dezan.

– Mozioa. Horren bidez, Hezkuntza eta Kultura
Kontseilaria premiatzen da Nafarroako Foru
Komunitateko maila ez-unibertsitarioetako irakas-
leen euskarazko prestakuntzarako planaren XVIII.
deialdia (apirilaren 27ko 120/1998 Foru Agindua)
zabal dezan, Pedro Romeo Lizarraga Foru Parla-
mentari jaunak aurkeztua.

– Mozioa. Horren bidez, Nafarroako Gobernua
premiatzen da Foru Administrazioan egiten diren
aparteko orduei buruzko ikerlan bat egin dezan,
Martín Landa Marco Foru Parlamentari jaunak
aurkeztua.

– “Kanpoan dauden nafar etxeendako lagun-
tzak” kontusailaren betetze mailari buruzko galde-
ra, Martín Landa Marco Foru Parlamentari jaunak
egina.

– “Nafarroako Kontseilu Ekonomiko eta Sozia-
lerako transferentzia” kontusaila gutxitzeari buruz
eta “Rating-a lortzeko lanak eta aholkularitza” kon-
tusaila haunditzeari buruzko galdera, Martín
Landa Marco Foru Parlamentari jaunak egina.

– Pedro Romeo Lizarraga Foru Parlamentari
jaunaren idazkia. Hauxe eskatu du: “Nuestra
Señora de la Compasión” itunpeko ikastetxeko
arduradunekin lan-bilera egitea, 1998-1999 ikas-
turterako eskatu duten bi irakasleren birziklajearen
arrazoiak eta jaso duten ezezkoarengatiko kexua
azal dezaten.

– Pedro Romeo Lizarraga Foru Parlamentari
jaunaren idazkia. Hauxe eskatu du: Nafarroako
Gobernuko Hezkuntza Kontseilaria ager dadila
Hezkuntza eta Kultura Batzordera, Nafarroan uni-
bertsitatez besteko mailetan ari diren ikastetxe
publiko eta pribatuetako irakasleendako euskaraz-
ko birziklaje ikastaroak emateko politika-aldaketa-
ren berri emateko.

– Mozioa. Horren bidez, Bardeetako Tiro Poli-
gonoa deuseztuari buruzko zenbait erabaki har
daitezen premiatzen da, «Nafarroako Demokraten
Elkargunea» Parlamentari Taldeak aurkeztua.

– Mozioa. Horren bidez, Nafarroako Parlamen-
tuak adierazten du soldaduntzaren ordezko zerbi-
tzua eta derrigorrezko soldadutza desagertzearen
alde dagoela, «Nafarroako Demokraten Elkargu-
nea» Parlamentari Taldeak aurkeztua.

– Nafarroako Demokraten Elkargunea Parla-
mentari Taldearen osoko emendakina, ordezko
testu eta guzti. Foru Lege proiektua, Batxilergoko
Lehen Maila, Gradu Ertaineko Prestakuntza Ziklo-
ak eta Gizarte Garantiako Programak irakasten
dituzten gizarte ekimeneko ikastetxeen finantza-
keta publikoa arautzen duena.

9an:

– Tuterako Udalaren idazkia. Harekin batera,
erabaki bat, zeinaren bitartez Nafarroako Parla-
mentuari eskatzen zaion Lurraldearen Antolamen-
du eta Hirigintzari buruzko 6/1998 Foru Legea
Lurzoruaren Araubidearen eta Balorazioen 6/1998
Legeari egoki diezaion, oinarri-lege proposamen
baten bidez.

– Tuterako Udalaren idazkia. Harekin batera,
Batzarre Udal Taldeak Bardeetako tiro-poligonoa
deusezteari buruz aurkeztu mozioa onesteko era-
bakia.

– Galar-Espartzako Kontzejuaren idazkia.
Harekin batera, mozio bat onesteko erabakia, Iru-
ñerriko bidaiarien garraio erregularrari buruzko
Foru Legeak mankomunaturik dauden udal eta
kontzejuak har ditzan.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Hauxe
eskatu dute: teknikariak, euskarazko itzultzaileak,
aldi baterako kontratatzeko eratu duten zerrenda.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, Begoña Errazti Esnal Foru Parlamentari
andreak egindako galdera baten erantzuna, Eus-
karazko Haur eta Lehen Hezkuntzarako lanpos-
tuak esleitzeko egindako probei buruz.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, José Javier Sánchez Turrillas Foru Parla-
mentari jaunak egindako galdera baten erantzuna,
Nafarroako Gobernuko “300 egun” deituriko eki-
menari buruz.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, Miguel Angel Larráyoz Lezáun Foru Parla-
mentari jaunak egindako galdera baten erantzuna,
Arga ibaiaren kutsadura dela-eta, Ingurugiro
Departamentuak garatuko dituen ekimenei buruz.

– Senideak-en idazkia. Politikoei eta erakunde-
ei dei egiten diete beharrezko urratsak eman
ditzaten presoen sakabanatze-egoerari amaiera
emateko.

– “Tierra Estella” Bigarren Hezkuntzako Institu-
tuko irakasleen klaustroaren idazkia. Hauxe adie-
razi dute: itunpeko ikastetxe pribatuetako batxiler-
go berriak ituntzeko asmoarekin “Unión del
Pueblo Navarro”ren Gobernuak aurkeztu duen
Lege proiektuaren aurka daudela.
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– Zizur Zendeako Udalaren idazkia. Harekin
batera, Hondakin Berezien Plan Zuzentzailea gai-
tzesteko erabakia eta Nafarroako Gobernua pre-
miatzea alde batera utz dezan hondakin toxikoen
komunitatez gaindiko biltegia Posusaren meatze-
an sortzearena.

– Hezkuntza eta Kultura kontseilariaren idaz-
kia. Hauxe iradoki du: Hezkuntza eta Kultura
Batzordeak Iratxeko monastegia eta Urantziako
eliza bisita ditzala.

– Osasunbideko osasun zentroetarako Arrow
Iberica enpresak egindako osasun materialaren
horniketari buruzko galdera, Rosario Villanueva
Iturralde Foru Parlamentari andreak egina.

– “Kohesio Fondoak”, 36365-1 lerroa, aurre-
kontu kontusailari buruzko galdera, Martín Landa
Marco Foru Parlamentari jaunak egina.

– Ekonomia Zuzendari Orokorrak emandako
201/98 Ebazpenak agintzen duen aurrekontu
aldaketari buruzko galdera, Martín Landa Marco
Foru Parlamentari jaunak egina.

– “Errentamenduen Arbitraje Batzordearen
Baloreetarako Dietak” 26460-5 lerroa izeneko
kontusailera egindako kreditu-transferentziari
buruzko galdera, Martín Landa Marco Foru Parla-
mentari jaunak egina.

– “Aurreko ekitaldietako superabitaren aplika-
zioa” kontusailaren kargura baimendutako mugi-
menduei buruzko galdera, Martín Landa Marco
Foru Parlamentari jaunak egina.

10ean:

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, ekainaren 5eko 27/1998 Foru Agindua,
Gizarte Ongizate, Kirol eta Gazteri kontseilariare-
na, zeinaren bitartez kontusailen arteko transfe-
rentzia baimentzen den, “Nafarroako Gizarte
Ongizatearen Institutuaren Zuzendaritza eta Zer-
bitzu Nagusiak” izeneko 20 programan.

– ELAren idazkia. Hurrengo dokumentuak aur-
keztu ditu, LABekin batera: “Enplegua sortzeko
sindikatu-politika” eta “ELA eta LABen proposa-
mena enplegurako eta gizarte babeserako, gene-
roaren ikuspegitik bultzatuta”.

– “Nuestra Señora de la Compasión” ikastetxe-
aren idazkia. 134/1998 Foru Aginduak kezkatzen
dituela adierazi dute eta hauxe eskatu: ikastetxe
batzuen berezitasuna kontuan izatea giza eta
ekonomi baliabideak esleitzerakoan.

– Etxegarate destolesteko obren bukaerari
buruzko galdera, Pedro Romeo Lizarraga Foru
Parlamentari jaunak egina.

11n:

– Oliba sektorearen inguruan burututako jar-
duerei buruzko galdera, José Javier Sánchez
Turrillas Foru Parlamentari jaunak egina.

– José Javier Sánchez Turrillas Foru Parla-
mentari jaunaren idazkia. Hauxe eskatu du: Bera-
ko Ehiztarien Elkartea ager dadila Lurraldearen
Antolamendu, Etxebizitza eta Ingurugiro Batzor-
dera, Nafarroako Ehiza Plan Estrategikoaren berri
eman dezaten.

– José Javier Sánchez Turrillas Foru Parla-
mentari jaunaren idazkia. Hauxe eskatu du: Baz-
tango Ehiztarien Elkartea ager dadila Lurraldea-
ren Antolamendu, Etxebizitza eta Ingurugiro
Batzordera, Nafarroako Ehiza Plan Estrategikoa-
ren berri eman dezaten.

– José Javier Sánchez Turrillas Foru Parla-
mentari jaunaren idazkia. Hauxe eskatu du: Tafa-
llako Ehiztarien Elkartea ager dadila Lurraldearen
Antolamendu, Etxebizitza eta Ingurugiro Batzor-
dera, Nafarroako Ehiza Plan Estrategikoaren berri
eman dezaten.

– José Javier Sánchez Turrillas Foru Parla-
mentari jaunaren idazkia. Hauxe eskatu du: Zirau-
kiko Ehiztarien Elkartea ager dadila Lurraldearen
Antolamendu, Etxebizitza eta Ingurugiro Batzor-
dera, Nafarroako Ehiza Plan Estrategikoaren berri
eman dezaten.

– José Javier Sánchez Turrillas Foru Parla-
mentari jaunaren idazkia. Hauxe eskatu du: Liza-
rrako Ehiztarien Elkartea ager dadila Lurraldearen
Antolamendu, Etxebizitza eta Ingurugiro Batzor-
dera, Nafarroako Ehiza Plan Estrategikoaren berri
eman dezaten.

– José Javier Sánchez Turrillas Foru Parla-
mentari jaunaren idazkia. Hauxe eskatu du: Tute-
rako Ehiztarien Elkartea ager dadila Lurraldearen
Antolamendu, Etxebizitza eta Ingurugiro Batzor-
dera, Nafarroako Ehiza Plan Estrategikoaren berri
eman dezaten.

– José Javier Sánchez Turrillas Foru Parla-
mentari jaunaren idazkia. Hauxe eskatu du:
Arguedasko Ehiztarien Elkartea ager dadila
Lurraldearen Antolamendu, Etxebizitza eta Ingu-
rugiro Batzordera, Nafarroako Ehiza Plan Estrate-
gikoaren berri eman dezaten.

– José Javier Sánchez Turrillas Foru Parla-
mentari jaunaren idazkia. Hauxe eskatu du: Gure-
lur ager dadila Lurraldearen Antolamendu, Etxebi-
zitza eta Ingurugiro Batzordera, Nafarroako Ehiza
Plan Estrategikoaren berri eman dezaten.
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– José Javier Sánchez Turrillas Foru Parla-
mentari jaunaren idazkia. Hauxe eskatu du:
Gorosti ager dadila Lurraldearen Antolamendu,
Etxebizitza eta Ingurugiro Batzordera, Nafarroako
Ehiza Plan Estrategikoaren berri eman dezaten.

– José Javier Sánchez Turrillas Foru Parla-
mentari jaunaren idazkia. Hauxe eskatu du: Aso-
ciación Navarra de Amigos de la Tierra (ANAT-
LANE) ager dadila Lurraldearen Antolamendu,
Etxebizitza eta Ingurugiro Batzordera, Nafarroako
Ehiza Plan Estrategikoaren berri eman dezaten.

– José Javier Sánchez Turrillas Foru Parla-
mentari jaunaren idazkia. Hauxe eskatu du: Nafa-
rroako Ehiztarien Elkartea (ADECANA) ager dadi-
la Lurraldearen Antolamendu, Etxebizitza eta
Ingurugiro Batzordera, Nafarroako Ehiza Plan
Estrategikoaren berri eman dezaten.

– José Javier Sánchez Turrillas Foru Parla-
mentari jaunaren idazkia. Hauxe eskatu du: Nafa-
rroako Aztore Hezitzaileen Elkartea ager dadila
Lurraldearen Antolamendu, Etxebizitza eta Ingu-
rugiro Batzordera, Nafarroako Ehiza Plan Estrate-
gikoaren berri eman dezaten.

– José Javier Sánchez Turrillas Foru Parla-
mentari jaunaren idazkia. Hauxe eskatu du: Nafa-
rroako Ehiza Elkartea ager dadila Lurraldearen
Antolamendu, Etxebizitza eta Ingurugiro Batzor-
dera, Nafarroako Ehiza Plan Estrategikoaren berri
eman dezaten.

– José Javier Sánchez Turrillas Foru Parla-
mentari jaunaren idazkia. Hauxe eskatu du: Kin-
toa mendietako mankomunitatea ager dadila
Lurraldearen Antolamendu, Etxebizitza eta Ingu-
rugiro Batzordera, Nafarroako Oihan Planaren
berri eman dezaten.

– José Javier Sánchez Turrillas Foru Parla-
mentari jaunaren idazkia. Hauxe eskatu du: Nafa-
rroako Oihan Elkartea ager dadila Lurraldearen
Antolamendu, Etxebizitza eta Ingurugiro Batzor-
dera, Nafarroako Oihan Planaren berri eman
dezaten.

– Lurraldearen Antolamendu eta Hirigintzari
buruzko 10/1994 Foru Legea aldatzeko Foru Lege
proposamena, «Ezker Abertzalea» Parlamentari
Taldeak aurkeztua.

– Pedro Romeo Lizarraga Foru Parlamentari
jaunaren idazkia. Hauxe eskatu du: Ingurugiro,
Lurraldearen Antolamendu eta Etxebizitza kon-
tseilaria ager dadila, Lurzoruaren Araubidearei eta
Balorazioei buruzko apirilaren 13ko 6/1998 Lege-
aren aplikazioak Nafarroan dituen eraginen berri
eman dezan.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, Begoña Errazti Esnal Foru Parlamentari
andreak egindako galdera baten erantzuna, Zen-
bait eremutan dauden hondakin putzuei buruz.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, José Javier Sánchez Turrillas Foru Parla-
mentari jaunak egindako galdera baten erantzuna,
Estatuko administrazioek eta Nafarroako Gober-
nuak lur kutsatuak bereoneratzeko plan naziona-
laren jarduketak direla-eta izenpetu duten lankide-
tza hitzarmenari buruz.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, José Javier Sánchez Turrillas Foru Parla-
mentari jaunak egindako galdera baten erantzuna,
Estatuko administrazioek eta Nafarroako Gober-
nuak hondakin arriskutsuen plan nazionalaren jar-
duketak direla-eta izenpetu duten lankidetza
hitzarmenari buruz.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, 1998ko ekainaren 3ko 650/1998 Ebazpe-
na, hainbat aurrekontu-aldaketa onesterai buruz-
koa.

– Mozioa. Horren bidez, Nafarroako Parlamen-
tuak adierazten du Bardeetako Tiro Poligonoaren
aurka dagoela, Martín Landa Marco Foru Parla-
mentari jaunak aurkeztua.

– Nafarroako 1997ko Kontu Orokorrei buruzko
Foru Lege proiektua.

– Nafarroako Plan Estatistikoa 1999-2002.

12an:

–Martín Landa Marco Foru Parlamentari jauna-
ren osoko emendakina. Foru Lege proiektua,
Batxilergoko Lehen Maila, Gradu Ertaineko Pres-
takuntza Zikloak eta Gizarte Garantiako Progra-
mak irakasten dituzten gizarte ekimeneko ikaste-
txeen finantzaketa publikoa arautzen duena.

– Martín Landa Marco Foru Parlamentari jau-
naren idazkia. Hauxe eskatu du: Ingurugiro,
Lurraldearen Antolamendu eta Etxebizitza kon-
tseilaria ager dadila dagokion Batzordearen aurre-
an, Nafarroako Gobernuaren planen berri eman
dezan, Estatuko Legeko lurzoru-lagapen politika
dela-eta.

– Mozioa. Horren bidez, Nafarroako Gobernua
premiatzen da Nafarroako ureztalurrei buruzko
plan bat bidal dezan, José Javier Sánchez Turri-
llas Foru Parlamentari jaunak aurkeztua.

– Baztango aldean gertatu diren telebista-emi-
sioen mozketei buruzko galdera, José Javier Sán-
chez Turrillas Foru Parlamentari jaunak egina.
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– José Javier Sánchez Turrillas Foru Parla-
mentari jaunaren idazkia. Hauxe eskatu du: Nafa-
rroako Gobernuak eta Retevisiónek hitzartu dute-
nari buruzko dokumentua eta informazioa,
Baztango Gorramendiko telekomunikazio-zentroa-
ren instalazioak direla eta.

– José Javier Sánchez Turrillas Foru Parla-
mentari jaunaren idazkia. Hauxe eskatu du: Baz-
tango Gorramendin Nafarroako Gobernuak eta
Retevisiónek hitzartuta duten, telekomunikazio-
zentroaren gertatu diren emisio-mozketen ingu-
ruan Herrilan Departamentuak egin duen txoste-
nari buruzko informazioa.

– Tausteko Udalerriko Plana de la Negra ize-
neko tokian parke eoliko bat jartzeari buruzko gal-
dera, José Javier Sánchez Turrillas Foru Parla-
mentari jaunak egina.

– Nafarroako Demokraten Elkargunea Parla-
mentari Taldeak aurkeztu emendakina. Foru Lege
proiektua, Batxilergoko Lehen Maila, Gradu Ertai-
neko Prestakuntza Zikloak eta Gizarte Garantiako
Programak irakasten dituzten gizarte ekimeneko
ikastetxeen finantzaketa publikoa arautzen duena.

– Zolina eta Getze aldeko aintziretako lohi
kutsakorrei buruzko galdera, Juan Cruz Alli Aran-
guren Foru Parlamentari jaunak egina.

– Lizarrako hilerriko general karlisten mausole-
oaren lagapenari buruzko galdera, Juan Cruz Alli
Aranguren Foru Parlamentari jaunak egina.

– Nafarroako Demokraten Elkargunea Parla-
mentari Taldeak aurkeztu emendakina. Foru Lege
proiektua, Batxilergoko Lehen Maila, Gradu Ertai-
neko Prestakuntza Zikloak eta Gizarte Garantiako
Programak irakasten dituzten gizarte ekimeneko
ikastetxeen finantzaketa publikoa arautzen duena.

– Nafarroako Demokraten Elkargunea Parla-
mentari Taldeak aurkeztu emendakina. Foru Lege
proiektua, Batxilergoko Lehen Maila, Gradu Ertai-
neko Prestakuntza Zikloak eta Gizarte Garantiako
Programak irakasten dituzten gizarte ekimeneko
ikastetxeen finantzaketa publikoa arautzen duena.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, Mª Isabel Arboniés Bermejo Foru Parla-
mentari andreak egindako galdera baten erantzu-
na, Adimen gaixotasunen bat duten pertsonentza-
ko egoitza bat eraikitzeari buruz.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, José Javier Sánchez Turrillas Foru Parla-
mentari jaunak egindako galdera baten erantzuna,
Hartz arrea Nafarroako Pirinioetako aldean ager-
tzeari buruz.

– Bioko Uharteko Autodeterminazioaren alde-
ko Mugimenduaren idazkia. Hauxe eskatu dute:
Parlamentuko Giza Eskubideen Batzordearen
aurrean agertzea onar dezatela, Ekuatore-Ginea-
ko Estatu baterakoiaren barruan dituzten arazoen
berri emate aldera.

– Bioko Uharteko Autodeterminazioaren alde-
ko Mugimenduaren idazkia, erabaki-proposamen
eta guzti. Uste dute Parlamentuko Taldeek hain-
bat puntu onetsi egin beharko lituzketela , Ekuato-
re-Gineako diktadurari amaiera emateko eta bubi
herriak eskatzen duen autogobernua errazteko.

– Mozioa. Horren bidez, Nafarroako Gobernua
premiatzen da Aragoiko Diputazio Orokorrarekin
hitzarmen bat izenpetu dezan Las Planas de la
Negran jartzeko den parke eolikoa gelditzeko,
Xabier Vélez Medrano Foru Parlamentari jaunak
aurkeztua.

– Mozioa. Horren bidez, Nafarroako Gobernua
premiatzen da sendagileek preskribitzeko askata-
sunaren printzipioarekin loturiko neurriak har
ditzan, José Mª Ezpeleta Martínez Foru Parla-
mentari jaunak aurkeztua.

15ean:

– Ezker Abertzalea Parlamentari Taldeak aur-
keztu osoko emendakina. Foru Lege proiektua,
Batxilergoko Lehen Maila, Gradu Ertaineko Pres-
takuntza Zikloak eta Gizarte Garantiako Progra-
mak irakasten dituzten gizarte ekimeneko ikaste-
txeen finantzaketa publikoa arautzen duena.

– Figarolgo Kontzejuaren idazkia. Harekin
batera, erabaki bat, Nafarroako Parlamentuak
1998ko otsailaren 25ean “Giza Eskubideen Adie-
razpen Unibertsalari buruzko erakunde-adierazpe-
narekin” bat egiteko hartu zuen erabakiaren alde
agertuz.

– Begoña Errazti Esnal Foru Parlamentari
andreak eta Fermín Ciáurriz Gómez Foru Parla-
mentari jaunak aurkeztu osoko emendakina. Foru
Lege proiektua, Batxilergoko Lehen Maila, Gradu
Ertaineko Prestakuntza Zikloak eta Gizarte Garan-
tiako Programak irakasten dituzten gizarte ekime-
neko ikastetxeen finantzaketa publikoa arautzen
duena.

– “Socialistas del Parlamento de Navarra” Par-
lamentari Taldeak aurkeztu osoko emendakina.
Foru Lege proiektua, Batxilergoko Lehen Maila,
Gradu Ertaineko Prestakuntza Zikloak eta Gizarte
Garantiako Programak irakasten dituzten gizarte
ekimeneko ikastetxeen finantzaketa publikoa
arautzen duena.
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– Mozioa. Horren bidez, Nafarroako Gobernua
premiatzen da “Ave María” ikastetxean “D” ere-
duan matrikulatutako ikasleen gela zatibitu dezan,
Juan Andrés Platero Alda Foru Parlamentari jau-
nak aurkeztua.

– Mozioa. Horren bidez, Nafarroako Gober-
nuak salbuespen gisa “San Francisco” ikastetxe-
an “D” ereduan matrikulatutako ikasleekin neurriak
har ditzan eskatzen da, Juan Andrés Platero Alda
Foru Parlamentari jaunak aurkeztua.

– Mozioa. Horren bidez, Nafarroako Gober-
nuapremiatzen da Arte Ederretako Eskolan, arte
batxilergoaren irakaskuntzan, ”D” eredua ezar
dezan, Juan Andrés Platero Alda Foru Parlamen-
tari jaunak aurkeztua.

– Mozioa. Horren bidez, Nafarroako Gobernua
premiatzen da “José Mª Iribarren” ikastetxe publi-
koan eta “Ermitagaña BHI”n “D” ereduko lerro
bana ireki dezan, Juan Andrés Platero Alda Foru
Parlamentari jaunak aurkeztua.

– «Izquierda Unida-Ezker Batua de Navarra»
Parlamentari Taldeak aurkeztu osoko emendaki-
na. Foru Lege proiektua, Batxilergoko Lehen
Maila, Gradu Ertaineko Prestakuntza Zikloak eta
Gizarte Garantiako Programak irakasten dituzten
gizarte ekimeneko ikastetxeen finantzaketa publi-
koa arautzen duena.

– «Izquierda Unida-Ezker Batua de Navarra»
Parlamentari Taldearen idazkia. Hurrengoa aipatu
du: Kontuen Ganbarak 1998ko ekainaren 3an
bidali idazkia, “Irakaskuntza maila guztietako
eskolatze-baldintzak hobetzea” programaren
azken lau ekitaldiak fiskalizatzeko eskariari buruz.

– Foru Lege proiektua, Osasun Departamen-
tuari kreditu osagarria emateari buruzkoa.

– Kontuen Ganbararen idazkia. Hauxe aurkez-
tu du: “Espedienteen kudeaketa tributu arloko
txosten eta ebazpen Organoan” gaiari buruzko fis-
kalizazio txostena.

–Patxi Zabaleta Zabaleta Foru Parlamentari
jaunaren idazkia. Hauxe eskatu du: Bioko Uharte-
ko Autodeterminazioaren aldeko Mugimenduaren
(MAIB) ordezkaritza Parlamentuko Giza Eskubide-
en Batzordearen aurrean agertzea, aln-bileran,
Ekuatore-Gineako Estatu baterakoiaren barruan
dituzten arazoen berri emate aldera.

– Patxi Zabaleta Zabaleta Foru Parlamentari
jaunaren proposamena, Giza Eskubideen Batzor-
dean eztabaidatu eta bozkatzeko, Ekuatore-Gine-
ako bubi-fang gatazka etnikoari buruz.

16an:

– Paz de Ziganda ikastolarekin eraikin berriak
egiteko hartutako konpromisoei buruzko galdera,
Inmaculada Matías Angulo Foru Parlamentari
andreak egina.

– Ziraukiko lurzati-kontzentrazioko obren gara-
penari buruzko galdera, Juan Cruz Alli Aranguren
Foru Parlamentari jaunak egina.

– Bidezidorren sare nagusiaren egoera eta
mantenimenduari buruzko galdera, Juan Cruz Alli
Aranguren Foru Parlamentari jaunak egina.

– Nafarroako Demokraten Elkargunea Parla-
mentari Taldearen idazkia. Hauxe eskatu du:
Ingurugiro, Lurraldearen Antolamendu eta Etxebi-
zitza kontseilaria ager dadila, Algecirasko Aceri-
nox lantegian gertatu den ihes erradiaktiboak
Nafarroan izan dituen edo izan ditzakeen ondorio-
en berri emateko.

– Nafarroako Demokraten Elkargunea Parla-
mentari Taldearen idazkia. Hauxe eskatu du:
Ingurugiro, Lurraldearen Antolamendu eta Etxebi-
zitza kontseilaria ager dadila, Algecirasko Aceri-
nox lantegian gertatu den ihes erradiaktiboak
Nafarroan izan dituen edo izan ditzakeen ondorio-
en berri emateko.

– Castejónen bi zentral termiko eraikitzeko
proiektuari buruzko galdera, Miguel Angel Larrá-
yoz Lezáun Foru Parlamentari jaunak egina.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, 1998ko maiatzaren 27ko Ebazpena,
aurrekontu-aldaketa onesteko.

– Chiapasko San Cristobal elizbarrutiko
gotzaiaren idazkia, Nafarroako Parlamentutik
jasotako jakinarazpena eskertu eta Chiapasko
San Cristobal elizbarrutian bizi duten egoeraren
berri emateko.

– 1998.a Giza Eskubideen Urte deklaratzeari
buruz onetsi zen erabakiaren betetzeari buruzko
galdera, Martín Landa Marco Foru Parlamentari
jaunak egina.

– Martín Landa Marco Foru Parlamentari jau-
nak aurkeztu emendakina, Parlamentuko Talde
Sozialistak hondakindegi eta zabortegiei buruz
aurkeztu duen mozioaren hirugarren puntuaren
gainekoa.

– Martín Landa Marco Foru Parlamentari jau-
naren idazkia. Hauxe eskatu du: “Giza Eskubide-
en Urtea”ri buruzko hainbat gairen gaineko infor-
mazioa.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, Pedro Romeo Lizarraga Foru Parlamentari
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jaunak egindako galdera baten erantzuna, Itoizko
urtegia egiteko “urtegitik kanpoko finkak” izeneko
lurzatien desjabetzeari buruz.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, Ogasun Publikoari buruzko Foru Legeko
III. Tituluko II. Kapituluak eta I+G Erregelamen-
duak dakarten baimenen babesean, 1998ko mar-
txoaren 31ra bitartean eman diren abalei eta aba-
laturiko kopuruei buruzko informazioa.

– Mª Isabel Arboniés Bermejo Foru Parlamen-
tari andrearen idazkia. Informazioa eskatu du
“Osasun Plan Estrategikoa” deritzanari buruz.

– Ikastoletako azpiegitura-lanak egitea xede
duen 12751-9 aurrekontu lerroaren betetzeari
buruzko galdera, Begoña Errazti Esnal Foru Par-
lamentari andreak egina.

– Begoña Errazti Esnal Foru Parlamentari
andrearen idazkia. Hauxe eskatu du: Hezkuntza
eta Kultura kontseilaria ager dadila, Departamen-
tuaren erabakiak azal ditzan Donapea Institutuko
erdi eta goi mailako heziketa-zikloei buruz.

17an:

– Donamaria Gazteluko Udalaren idazkia.
Harekin batera, erabakia, lanaldia murrizteko
eskariaren alde agertzeko, 35 ordu gehienez ere
alor pribatuan, eta 32 alor publikoan, eta hauxe
eskatzeko: lanik edo dirusarrera nahikorik ez dute-
nentzako oinarrizko errenta ezartzea.

– Gráficas Lizarra, SLren idazkia. Harekin
batera, Nafarroako Parlamentuari buruzko unitate
didaktikoa eta liburuska informatiboa inprimatu eta
azaleztatzea kontratatzeko baldintzen orria.

– Mugarik Gabe gobernuz kanpoko erakunde-
aren idazkia. Hauxe eskatu du: informazioa ema-
teko saioa, beraien taldearen, zehazkiago Nafa-
rroako bolondresen, egoera azaltzeko eta
Nafarroako Parlamentuaren laguntza eskatzeko.

– Lantero Taldeak Gráficas Estella, SA enpre-
sa erosteari buruzko galdera, «Izquierda Unida-
Ezker Batua de Navarra” Parlamentari Taldeak
egina.

– Pedro Romeo Lizarraga Foru Parlamentari
jaunaren idazkia. Hauxe eskatu du: Herrilan,
Garraio eta Komunikazio kontseilaria ager dadila,
Olaztiko Udalari eta N-1 errepidea udal horretatik
igarotzeari buruzko hainbat kontsiderazioren berri
eman dezan.

– Pedro Romeo Lizarraga Foru Parlamentari
jaunaren idazkia. Hauxe eskatu du: Nafarroako
Gobernuak Porcelanas del Norte, SAL, edo eta

Irabia SAL enpresen aurka dituen kredituen gai-
neko erabakiei buruzko informazioa.

– Kontuen Ganbararen idazkia. Harekin bate-
ra, Aranguren Ibarreko Udalari buruzko fiskaliza-
zio txostena (1997).

– Pedro Romeo Lizarraga Foru Parlamentari
jaunaren idazkia. Hauxe eskatu du: Iruñean ikas-
teko behar diren gela publikoen beharrei buruzko
informazioa.

– Mozioa. Horren bidez, Nafarroako Gobernua
premiatzen da hainbat neurri har dezan Adimen
Osasunari atxikitako zenbait zerbitzuen berregitu-
ratzea dela-eta, «Izquierda Unida-Ezker Batua de
Navarra» Parlamentari Taldeak aurkeztua.

18an:

– Hainbat lokal eta establezimendutan tatuaje-
ak egiteari buruzko galdera, Miguel Angel Larrá-
yoz Lezáun Foru Parlamentari jaunak egina.

– Radio Riberak irratsaioak emateko erabiltzen
duen lokalaren lagapena ez luzatzeari buruzko
galdera, Miguel Angel Larráyoz Lezáun Foru Par-
lamentari jaunak egina.

– Carmen Virto andrearen idazkia, Giza Esku-
bideen Batzordearengana jo du senide batek poli-
ziaren egoitzan hartu duen portuaren berri emate-
ko.

– Lourdes Jiménez Divassón andrearen idaz-
kia, Giza Eskubideen Batzordearengana jo du
senide batek poliziaren egoitzan hartu duen por-
tuaren berri emateko.

– Eduardo Etxabarri Garro jaunaren idazkia,
Giza Eskubideen Batzordearengana jo du senide
batek poliziaren egoitzan hartu duen portuaren
berri emateko.

– Antonia González andrearen idazkia, Giza
Eskubideen Batzordearengana jo du senide batek
poliziaren egoitzan hartu duen portuaren berri
emateko.

– Javier Gómez Ezkerro jaunaren idazkia,
Giza Eskubideen Batzordearengana jo du senide
batek poliziaren egoitzan hartu duen portuaren
berri emateko.

– Canal 4 Navarra toki telebistaren saioei
buruzko galdera, «Izquierda Unida-Ezker Batua
de Navarra» Parlamentari Taldeak egina.

– «Izquierda Unida-Ezker Batua de Navarra»
Parlamentari Taldearen idazkia. Hauxe eskatu du:
Toki Administrazioko Kontseilaria ager dadila, hiri-
gintza probetxamenduaren arloko presako neu-
rriei buruzko Foru Lege proiektuaren eta Toki
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Administrazioaren arloko presako neurriei buruzko
Foru Lege proiektuaren edukiaren eta toki entita-
teentzako eraginen berri eman dezan.

– «Izquierda Unida-Ezker Batua de Navarra»
Parlamentari Taldearen idazkia. Hauxe eskatu du:
Nafarroako Udal eta Kontzejuen Federazioa ager
dadila, hirigintza probetxamenduaren arloko pre-
sako neurriei buruzko Foru Lege proiektuaren eta
Toki Administrazioaren arloko presako neurriei
buruzko Foru Lege proiektuaren edukiaren eta
toki entitateentzako eraginen berri eman dezan.

– Ipar Litografíaren idazkia. Harekin batera,
Nafarroako Parlamentuari buruzko unitate didakti-
koa eta liburuska informatiboa inprimatu eta aza-
leztatzea kontratatzearen gaineko dokumentazioa
eta proposamen ekonomikoa.

– «Izquierda Unida-Ezker Batua de Navarra»
Parlamentari Taldeak aurkeztu emendakina.
“Socialistas del Parlamento de Navarra” Parla-
mentari Taldeak aurkezturiko mozioa, Nafarroako
Gobernua gaitzesteko, aurrera daraman hezkun-
tza politikarengatik.

– Ardoaren Merkatuaren Antolamendu Aman-
komunaren (OCM) erreformari buruzko galdera,
José Javier Sánchez Turrillas Foru Parlamentari
jaunak egina.

– Ardoaren OCMren erreformak aurreikusitako
mahastiak berregituratzeko planei buruzko galde-
ra, José Javier Sánchez Turrillas Foru Parlamen-
tari jaunak egina.

– Ardoaren OCMren erreformak aurreikusitako
eskubideen sal-erosketari eta erreserbari buruzko
galdera, José Javier Sánchez Turrillas Foru Parla-
mentari jaunak egina.

– Foru Komunitateko administrazio publikoek
aldi baterako laneko enpresen zerbitzuak erabil-
tzeari buruzko galdera, José Javier Sánchez Turri-
llas Foru Parlamentari jaunak egina.

– Nafarroako aldi baterako laneko enpresei
(ABLE) buruzko galdera, José Javier Sánchez
Turrillas Foru Parlamentari jaunak egina.

– José Javier Sánchez Turrillas Foru Parla-
mentari jaunaren idazkia. Hurrengo informazioa
eskatu du: Nafarroako Foru Komunitateko Admi-
nistrazioko Departamentuetako bakoitzean fun-
tzionarien artetik modu askean izendatzeko pos-
tua betetzen duten langileen zerrenda, izen eta
guzti. Aipa bitez karguaren izena, jasotako ordain-
keta eta haren kontzeptuak.

– José Javier Sánchez Turrillas Foru Parla-
mentari jaunaren idazkia. Hurrengo informazioa
eskatu du: Nafarroako Foru Komunitateko Admi-

nistrazioko Departamentuetako bakoitzean modu
askean izendatzeko postua betetzen duten langi-
leen zerrenda, izen eta guzti, postua betetzeko
funtzionario izan beharrik ez dela. Aipa bitez kar-
guaren izena, jasotako ordainketa eta haren kon-
tzeptuak.

– José Javier Sánchez Turrillas Foru Parla-
mentari jaunaren idazkia. Hurrengo informazioa
eskatu du: Nafarroako Foru Komunitateko Admi-
nistrazioaren menpeko erakunde autonomoetan
funtzionarien artetik modu askean izendatzeko
postua betetzen duten langileen zerrenda, izen
eta guzti. Aipa bitez karguaren izena, jasotako
ordainketa eta haren kontzeptuak.

– José Javier Sánchez Turrillas Foru Parla-
mentari jaunaren idazkia. Hurrengo informazioa
eskatu du: Nafarroako Foru Komunitateko Admi-
nistrazioaren menpeko erakunde autonomoetan
modu askean izendatzeko postua betetzen duten
langileen zerrenda, izen eta guzti, postua betetze-
ko funtzionario izan beharrik ez dela. Aipa bitez
karguaren izena, jasotako ordainketa eta haren
kontzeptuak.

– José Javier Sánchez Turrillas Foru Parla-
mentari jaunaren idazkia. Hurrengo informazioa
eskatu du: Nafarroako Foru Komunitateko Admi-
nistrazioaren langile funtzionarioak ordezkaritza
duten administrazio-kontseilu bakoitzeko kideen
zerrenda, izen eta guzti. Aipa bitez karguaren
izena, jasotako ordainketa eta haren kontzeptuak.

– José Javier Sánchez Turrillas Foru Parla-
mentari jaunaren idazkia. Hurrengo informazioa
eskatu du: Nafarroako Foru Komunitateko Admi-
nistrazioaren funtzionario ez diren langileen
ordezkaritza duten administrazio-kontseilu bakoi-
tzeko kideen zerrenda, izen eta guzti. Aipa bitez
karguaren izena, jasotako ordainketa eta haren
kontzeptuak.

– José Miguel Olza Nuin jaunaren idazkia,
Giza Eskubideen Batzordearengana jo du senide
batek poliziaren egoitzan hartu duen portuaren
berri emateko.

– Mozioa. Horren bidez, Nafarroako Gobernua
premiatzen da Berako “Labiaga” ikastolako egoe-
ra konpon dezan, «Nafarroako Demokraten Elkar-
gunea» Parlamentari Taldeak eta Begoña Errazti
Esnal Foru Parlamentari andreak aurkeztua.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, Ion Iñaki Erro Armendáriz Foru Parlamen-
tari jaunak egindako galdera baten erantzuna,
Azkoienen ginekologia zerbitzua eskaintzeari
buruz.
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– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, José Javier Sánchez Turrillas Foru Parla-
mentari jaunak egindako galdera baten erantzuna,
basa fauna babesteko esparruei buruz.

– Toki Administrazioaren arloko presako neu-
rriei buruzko Foru Lege proiektua.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, María Isabel Arboniés Bermejo Foru Par-
lamentari andreak egindako galdera baten eran-
tzuna, Zenbait ikastetxetako matrikulazio proposa-
menei eta lerro berriak sortzeari buruz.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, Andrés Basterra Layana Foru Parlamenta-
ri jaunak egindako galdera baten erantzuna, “Kon-
tratu homologatuak sustatzea” izeneko kontusaila-
ren aurrekontu-betetzeari buruz.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, Nafarroako Nekazari eta Abeltzainendako
Eskualde Arretarako Planaren proiektua onesteko
erabakiaren ziurtagiria.

–Montgatko Udalaren idazkia, ETAren azken
erailketak gaitzesteko.

– Erradiologiako teknikari espezialistak direla-
eta hartu behar diren neurriei buruzko galdera,
José Mª Ezpeleta Martínez Foru Parlamentari jau-
nak egina.

19an:

– FMko emisoreak behin-behinekoz adjudika-
tzeko egin duen proposamenari buruzko galdera,
José Javier Sánchez Turrillas Foru Parlamentari
jaunak egina.

– FMko emisoreak behin-behinekoz adjudika-
tzeko proposamenaz Nafarraoko Gobernuak duen
ezagupenari buruzko galdera, José Javier Sán-
chez Turrillas Foru Parlamentari jaunak egina.

– Bideko Ama Birjina Ospitaleko langileen
janzkera aldatu izanari buruzko galdera, Mª Rosa-
rio Villanueva Iturralde Foru Parlamentari andreak
egina.

– Mozioa. Horren bidez, Nafarroako Gobernua
premiatzen da amaierako titulua duten erdi maila-
ko tituludun espainiarrei buruz neurriak har ditzan,
«Socialistas del Parlamento de Navarra» Parla-
mentari Taldeak aurkeztua.

– Rafael Ortega Yague jaun prokuredorearen
idazkia. Bat zenbakiko Lehen Instantziako Epaite-
gia, zibil arloko A sekzioa, 00860/1991 auzia,
José Miguel Nuin Moreno jaunak jasotzen dituen
dieten gaineko bahiketa indarrik gabe uzteko.

– Rafael Elizalde Garaioa jaunaren idazkia.
Nafarroako Amaetxean eta Zurztegian jaio eta
hazitako seme-alaben arazoetan eskuhar dezaten
eskatu du.

– Joseba Armendáriz Izaguirre jaunaren idaz-
kia, senide batek poliziaren etxean hartu duen
portuaren berri eman dute.

– Araceli Iturri Villanueva andrearen idazkia.
Harekin batera, Nafarroako Parlamentuko funtzio-
nario izendatua izateko eskatzen zaion dokumen-
tazioa, dagokion oposizio-lehiaketa gainditu egin
baitu.

– Alberto Catalán Higueras Foru Parlamentari
jaunaren idazkia. Errekurtsoa aurkeztu dio Parla-
mentuko Mahaiak 1998ko ekainaren 16an hartu-
tako erabaki bati. Erabaki haren bidez tramitera
onetsi zituen  «Socialistas del Parlamento de
Navarra» Parlamentari Taldeak aurkeztu zituen
lau mozio, Nafarroako Gobernua premiatzeko D
ereduko irakaskuntzarekin eta arte batxilergoare-
kin zerikusia zuten hainbat gai bete zitzan.

22an:

– Martín Landa Marco Foru Parlamentari jau-
nak aurkezturiko emendakina. «Socialistas del
Parlamento de Navarra» Parlamentari Taldeak
Rotxapeako “Ave María” ikastetxeari buruz aur-
kezturiko mozioa.

– Malen Eugui Pastor andrearen idazkia.
Erronkari ibarreko zentroan atzerapen mentala
dutenei arreta emateko egungo programa tekniko-
aren alde dagoela berretsi du.

– Mª Isabel Arboniés Bermejo Foru Parlamen-
tari andrearen idazkia. Informazioa eskatu du:
Vianako Printzea Erakundeak azken sei urteotan
izandako bilkuren akten kopiak, obra sakroetarako
dirulaguntzen esleipenari buruzkoak.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, erabakia, Hezkuntza eta Kultura Kontsei-
lariari emandako baimena, San Adrianen batxiler-
go eta hezkuntza-zikloetarako eraikuntzak egiteko
kontratua burutzeko.

– Begoña Errazti Esnal Foru Parlamentari
andrearen idazkia. Hauxe eskatu du: Giza Eskubi-
deen Batzordearen bilera, 2105 zenbakiko erre-
gistro-sarrera duen idazkian adierazi bezala.

– Foru Lege proiektua, hirigintza probetxamen-
duaren arloko presako neurriei buruzkoa, Nafa-
rroako Parlamentuak azter dezan.

– Oftalmologia zerbitzuan ortoptika ariketak
eteteari buruzko galdera, Martín Landa Marco
Foru Parlamentari jaunak egina.
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– Foru Lege proiektua, hirigintza probetxamen-
duaren arloko presako neurriei buruzkoa.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, Begoña Errazti Esnal Foru Parlamentari
andreak egindako galdera baten erantzuna, hez-
kuntza eredu eta ikastetxe ezberdinetako aurre-
matrikulaziorako eskaerei buruz.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, Andrés Basterra Layana Foru Parlamenta-
ri jaunak egindako galdera baten erantzuna, “Epi-
zootien ondoriozko hilketen kalteordainak” izene-
ko kontusailaren aurrekontu-betetzeari buruz.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, Andrés Basterra Layana Foru Parlamenta-
ri jaunak egindako galdera baten erantzuna,
“Eskualdearteko II. programako prestakuntza-
ekintzak” izeneko kontusailaren aurrekontu-bete-
tzeari buruz.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, Andrés Basterra Layana Foru Parlamenta-
ri jaunak egindako galdera baten erantzuna,
“Giza-baliabideak baloratzeko ikastaroak. 5b hel-
buruko P.O.” izeneko kontusailaren aurrekontu-
betetzeari buruz.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, Andrés Basterra Layana Foru Parlamenta-
ri jaunak egindako galdera baten erantzuna,
“Patata ekoizleen erakundeendako laguntzak” ize-
neko kontusailaren aurrekontu-betetzeari buruz.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, Andrés Basterra Layana Foru Parlamenta-
ri jaunak egindako galdera baten erantzuna,
“Zerealen hazi ziurtatuaren erabilpena bultzatzea”
izeneko kontusailaren aurrekontu-betetzeari
buruz.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, Andrés Basterra Layana Foru Parlamenta-
ri jaunak egindako galdera baten erantzuna,
“Eztiaren ekoizpena eta merkaturatzea hobetzea”
izeneko kontusailaren aurrekontu-betetzeari
buruz.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, Andrés Basterra Layana Foru Parlamenta-
ri jaunak egindako galdera baten erantzuna,
“Azienden lehiaketa morfologikoa” izeneko kontu-
sailaren aurrekontu-betetzeari buruzko galdera,
Andrés Basterra Layana Foru Parlamentari jaunak
egina

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, Pedro Antuñano Zárraga Foru Parlamen-
tari jaunak egindako galdera baten erantzuna,

Plan Gerontologikoak dakartzan proposamenak
urratzeari buruz.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, Jesús Javier Arteaga Olleta Foru Parla-
mentari jaunak egindako galdera baten erantzuna,
“Federazioendako dirulaguntzak” kontusailaren
betetze mailari buruz.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, Jesús Javier Arteaga Olleta Foru Parla-
mentari jaunak egindako galdera baten erantzuna,
“Toki entitateen kirol jarduerendako laguntzak”
kontusailaren betetze mailari buruz.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, Jesús Javier Arteaga Olleta Foru Parla-
mentari jaunak egindako galdera baten erantzuna,
“Dirulaguntzak eta kirol elkarteekiko hitzarmenak
kirol instalazio arloan inbertitzeko” kontusailaren
betetze mailari buruz.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, Jesús Javier Arteaga Olleta Foru Parla-
mentari jaunak egindako galdera baten erantzuna,
“Toki entitateendako dirulaguntzak kirol instalazio
arloan inbertitzeko” kontusailaren betetze mailari
buruz.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, Jesús Javier Arteaga Olleta Foru Parla-
mentari jaunak egindako galdera baten erantzuna,
“Herri sahararrarendako laguntza” kontusailaren
betetze mailari buruz.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, Juan Cruz Alli Aranguren Foru Parlamen-
tari jaunak eskaturiko informazioa, Eskualde edo
Gutxiengoen Hizkuntzei buruzko Europako Gutu-
naren espedientearen ingurukoa.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, Pedro Romeo Lizarraga Foru Parlamentari
jaunak eskaturiko informazioa, Osasun Departa-
mentuko aparteko orduei eta aldi baterako kontra-
tuei buruzkoa.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, Martín Landa Marco Foru Parlamentari
jaunak eskaturiko informazioa, Pitillasko “Nuestra
Sra. Ujué” kooperatibari eman zaizkion dirulagun-
tzen espedienteei buruzkoa, 1996ko apirilaren
22tik gaur egunera artekoa.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, Mª Isabel Arboniés Bermejo Foru Parla-
mentari andreak eskaturiko informazioa, Gizarte
Ongizate Departamentuak eta Servirecord, SAk
izenpetu itunari buruzkoa.
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23an:

– Esne alorrean ustiatzeari borondatez uzteko
urte anitzeko programa bat sortzeari buruzko gal-
dera, Andrés Basterra Layana Foru Parlamentari
jaunak egina.

– Azalera handiko merkatalguneak jartzeko
dekretuaren proiektuari buruzko galdera, Juan
Cruz Alli Aranguren Foru Parlamentari jaunak
egina.

– Juan Cruz Alli Aranguren Foru Parlamentari
jaunaren idazkia. Informazioa eskatu du: Itoizko
urtegiari buruzko irizpen administratiboa egitea
kontratatzeko Nafarroako Gobernuaren akordioa-
ren eta gai horretan aditua den abokatu espezia-
listarekin izenpetu den kontratuaren hitzez hitzez-
ko edukia.

– Itoizko urtegiko espedientearen egoera juridi-
koaren inguruko irizpen administratiboaren eskae-
rari buruzko galdera, Juan Cruz Alli Aranguren
Foru Parlamentari jaunak egina.

– Nafarroako Plan Teknologikoak daukan
babesari buruzko galdera, Juan Cruz Alli Arangu-
ren Foru Parlamentari jaunak egina.

– Nafarroako Demokraten Elkargunea Parla-
mentari Taldeak aurkeztu osoko emendakina.
Toki Administrazioaren arloko presako neurriei
buruzko Foru Lege proiektua.

– Nafarroako Demokraten Elkargunea Parla-
mentari Taldeak aurkeztu emendakina. Mozioa.
Horren bidez, Nafarroako Gobernua premiatzen
da Nafarroako ureztalurrei buruzko plan bat bidal
dezan, José Javier Sánchez Turrillas Foru Parla-
mentari jaunak aurkeztua.

– Madrilgo Biltzarraren idazkia. Harekin batera,
autonomia erkidegoetako parlamentuek beraien
kideen alde Gizarte Segurantzaren Administrazio-
arekin hitzarmen berezia izenpetzeari buruzko
Errege Dekretuaren proiektuaren gaineko eraba-
kia.

– Huarte Gráfica, SALen idazkia. Harekin bate-
ra, Nafarroako Parlamentuari buruzko unitate
didaktikoa eta liburuska informatiboa inprimatu eta
azaleztatzea kontratatzearen gaineko dokumenta-
zioa.

– Vicente Berdusán artistaren artelanen era-
kusketari buruzko galdera, Begoña Errazti Esnal
Foru Parlamentari andreak egina.

– «Socialistas del Parlamento de Navarra»
Parlamentari Taldearen idazkia. Batxilergoko
Lehen Maila, Gradu Ertaineko Prestakuntza Ziklo-
ak eta Gizarte Garantiako Programak irakasten

dituzten gizarte ekimeneko ikastetxeen finantza-
keta publikoa arautzen duen Foru Lege proiektua-
ri aurkezturiko 2, 6, 7 eta 8 zenbakiko emendaki-
nei eutsi egiten dietela adierazi dute.

– Salvador Ochoa Pascual jaunaren idazkia,
haren ustez Nafarroako Gobernuaren zurztegian
egin diren bidegabekeriei buruz.

– Martín Landa Marco Foru Parlamentari jau-
naren idazkia. Batxilergoko Lehen Maila, Gradu
Ertaineko Prestakuntza Zikloak eta Gizarte Garan-
tiako Programak irakasten dituzten gizarte ekime-
neko ikastetxeen finantzaketa publikoa arautzen
duen Foru Lege proiektuari aurkezturiko 3 eta 5
zenbakiko emendakinei eutsi egiten diela adierazi
du.

– Tafallako lurzati antolamenduaren inguruko
espedienteari buruzko galdera, Begoña Errazti
Esnal Foru Parlamentari andreak egina.

– «Unión del Pueblo Navarro» Parlamentari
Taldeko bozeramailearen idazkia. Harekin batera,
boto partikularrak, Batxilergoko Lehen Maila,
Gradu Ertaineko Prestakuntza Zikloak eta Gizarte
Garantiako Programak irakasten dituzten gizarte
ekimeneko ikastetxeen finantzaketa publikoa
arautzen duen Foru Lege proiektuari.

– «Unión del Pueblo Navarro» Parlamentari
Taldeko bozeramailearen idazkia. Mahaiak
98/6/9an hartu erabakiaren aurkako errekurtsoa
aurkeztu du.

– «Unión del Pueblo Navarro» Parlamentari
Taldeko bozeramailearen idazkia. Hauxe eskatu
du: «Izquierda Unida-Ezker Batua de Navarra»
Parlamentari Taldeak 98/6/18ko erregistro-datare-
kin aurkeztu duen emendakina, «Socialistas del
Parlamento de Navarra» Parlamentari Taldearen
mozioari buruzkoa, onartzea.

– «Unión del Pueblo Navarro» Parlamentari
Taldeko bozeramailearen idazkia. Hauxe eskatu
du: hainbat mozioren hitzez hitzeko ziurtagiriak
eta haiei buruzko erabakienak ere.

24an:

– Nafarroako Demokraten Elkargunea Parla-
mentari Taldearen idazkia, Batxilergoko Lehen
Maila, Gradu Ertaineko Prestakuntza Zikloak eta
Gizarte Garantiako Programak irakasten dituzten
gizarte ekimeneko ikastetxeen finantzaketa publi-
koa arautzen duen Foru Lege proiektuari aurkeztu
dizkioten 1, 4 eta 9 zenbakiko emendakinei Osoko
Bilkuran eutsiko diela jakinarazteko.

– Nafarroako Demokraten Elkargunea Parla-
mentari Taldearen emendakina, «Socialistas del
Parlamento de Navarra» Parlamentari Taldeak
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Nafarroako Gobernuaren hezkuntza-politika gai-
tzesteko aurkeztu duen mozioari buruzkoa.

– Nafarroak laguntzako marko komunitarioan
parte hartzeari buruzko galdera, José Javier Sán-
chez Turrillas Foru Parlamentari jaunak egina.

– Agenda 2000 aplikatzearen ondorioei buruz-
ko galdera, José Javier Sánchez Turrillas Foru
Parlamentari jaunak egina.

– Nafarroako Gobernuak Bruselan daukan
delegazioaren jarduerari buruzko galdera, José
Javier Sánchez Turrillas Foru Parlamentari jaunak
egina.

– Turismo kanpamentuetako arrisku eta larrial-
dien azterlan-inbentarioari buruzko galdera, José
Javier Sánchez Turrillas Foru Parlamentari jaunak
egina.

– Kanpatzeko instalazioetako uholde arriskuen
inguruko azterlanari buruzko galdera, José Javier
Sánchez Turrillas Foru Parlamentari jaunak egina.

– José Javier Sánchez Turrillas Foru Parla-
mentari jaunaren idazkia. Informazioa eskatu du,
Ingurugiro Zuzendari Nagusiak emandako
1810/1997 Ebazpenak onetsi zuen deialdiaren
bidez esleitu den Nafarroako kanpalekuetako
uholde-arriskuen azterlanari buruz.

– José Javier Sánchez Turrillas Foru Parla-
mentari jaunaren idazkia. Informazioa eskatu du,
Nafarroako turismo-kanpalekuetako arrisku eta
larrialdien gaineko azterlan-inbentarioari buruzko
informazioa.

– Imprenta Sacal, SLren idazkia. Harekin bate-
ra, Nafarroako Parlamentuari buruzko unitate
didaktikoa eta liburuska informatiboa inprimatu eta
azaleztatzea kontratatzearen gaineko dokumenta-
zioa.

– Mozioa. Horren bidez, Nafarroako Gobernua
premiatzen da Aratzuriko planta fisiko-kimikoaren
instalazioa atzeratzea erabaki dezan, Xabier
Vélez Medrano Foru Parlamentari jaunak aurkez-
tua.

– «Izquierda Unida-Ezker Batua de Navarra»
Parlamentari Taldeak aurkezturiko emendakina.
San Francisco ikastetxeko D ereduan 27 ikasle
hartzea eskatzen duen mozioa, «Socialistas del
Parlamento de Navarra» Parlamentari Taldeak
aurkeztua.

– Miguel Angel Larráyoz Lezáun Foru Parla-
mentari jaunaren emendakina. Planas de la Negra
inguruan parke eolikoa ezartzeari buruzko
mozioa, Ezker Abertzalea Parlamentari Taldeak
aurkeztua.

– Nafarroako Kontuen Ganbararen idazkia.
Harekin batera, “Osasunbidea-Nafarroako Osa-
sun Zerbitzuak oxigenoterapia eta bestelako tera-
pien zerbitzurako kontratua desegitea eta berriro
esleitzea”ri buruzko fiskalizazio txostena.

– Gráficas Onaren idazkia. Harekin batera,
Nafarroako Parlamentuari buruzko unitate didakti-
koa eta liburuska informatiboa inprimatu eta aza-
leztatzea kontratatzearen gaineko dokumenta-
zioa.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, Pedro Romeo Lizarraga Foru Parlamentari
jaunak eskaturiko informazioa, 1998-1999 ikastur-
teko matrikulazioaren behin betiko datuei buruz-
koa.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, Juan Cruz Alli Aranguren Foru Parlamen-
tari jaunak egindako galdera baten erantzuna,
zenbait urtegitan lohiak pilatzeari buruz.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, Mª Isabel Arboniés Bermejo Foru Parla-
mentari andreak egindako galdera baten erantzu-
na, Nafarroako Radio Televisión Españolaren
Kontseilu Aholku-emaileari buruz.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, Miguel Angel Larráyoz Lezáun Foru Parla-
mentari jaunak egindako galdera baten erantzuna,
Noaingo aireportuan ematen duten aire-garraio
zerbitzuari buruz.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, Miguel Angel Larráyoz Lezáun Foru Parla-
mentari jaunak egindako galdera baten erantzuna,
ASFA segurtasun-sistema Irurtzun-Altsasu trenbi-
de-zatian jartzeari buruz.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, Miguel Angel Larráyoz Lezáun Foru Parla-
mentari jaunak egindako galdera baten erantzuna,
zenbait enpresak sortzen duen benetako kutsadu-
rari buruz.

– José María Ezpeleta Martínez Foru Parla-
mentari jaunaren idazkia. Hauxe eskatu du: Osa-
sun Kontseilaria ager dadila Osasun Batzordea-
ren lan-bilerara, osasun zerbitzuetako
estatutupeko langileen estatutu-markoaren zirribo-
rroa eta hori egiteko irizpideak ezagutzeko asmoz.

– Rosa Mª Igoa andrearen eta beste batzuen
idazkia. Hauxe eskatu dute: Parlamentuan lan-
bilera egitea, Olaztin bizi duten egoeraren berri
emateko.

– Barañaingo Emakumearentzako Laguntza
Unitateari buruzko galdera, Mª Isabel Arboniés
Bermejo Foru Parlamentari andreak egina.
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– Alberto Catalán Higueras Foru Parlamentari
jaunaren idazkia. Hauxe eskatu du: Nafarroako
Demokraten Elkargunea Parlamentari Taldearen
emendakina, «Socialistas del Parlamento de
Navarra» Parlamentari Taldeak Nafarroako
Gobernuaren hezkuntza-politika gaitzesteko aur-
keztu duen mozioari buruzkoa, ez onartzea.

25ean:

– Etxebizitza Planean lurzoruaren kudeaketa-
rako aurreikusiriko sozietate berriari buruzko gal-
dera, José Javier Sánchez Turrillas Foru Parla-
mentari jaunak egina.

– Babes ofizialeko etxebizitzetako (BOE) iruzu-
rraren aurka borrokatzeari buruzko galdera, José
Javier Sánchez Turrillas Foru Parlamentari jaunak
egina.

– Prezio mugatuko alokairuko etxebizitzak sus-
tatzeari buruzko galdera, José Javier Sánchez
Turrillas Foru Parlamentari jaunak egina.

– Etxebizitza alorreko araudia hobetzeari
buruzko galdera, José Javier Sánchez Turrillas
Foru Parlamentari jaunak egina.

– Etxebizitza eskuratzeko laguntzen sistemari
buruzko galdera, José Javier Sánchez Turrillas
Foru Parlamentari jaunak egina.

– Indarrean dagoen etxebizitzen ondarearen
eraginkortasun sozialar buruzko galdera, José
Javier Sánchez Turrillas Foru Parlamentari jaunak
egina.

– Etxebizitza Planaren barruan administrazio-
en jarduketaren koordinazioari buruzko galdera,
José Javier Sánchez Turrillas Foru Parlamentari
jaunak egina.

– Etxebizitza eskuratzeko laguntzen eragina-
ren ebaluazio jarraituari buruzko galdera, José
Javier Sánchez Turrillas Foru Parlamentari jaunak
egina.

– Herritarraren interesak aintzat hartzeari
buruzko galdera, José Javier Sánchez Turrillas
Foru Parlamentari jaunak egina.

– Behar handiena duten jende multzoek etxe-
bizitza eskuratzea errazteko jarduketei buruzko
galdera, José Javier Sánchez Turrillas Foru Parla-
mentari jaunak egina.

– Etxebizitza Planaren lurzoruaren azterketari
buruzko galdera, José Javier Sánchez Turrillas
Foru Parlamentari jaunak egina.

– Iruñerrian lurzoruaren alorrean presakoak
diren neurriei buruzko galdera, José Javier Sán-
chez Turrillas Foru Parlamentari jaunak egina.

– Iruñerrian lurzoru sailkatuetan eskuhartzeari
buruzko galdera, José Javier Sánchez Turrillas
Foru Parlamentari jaunak egina.

– Lurzoruaren ondare publikoen garapenari
eta kudeaketari buruzko galdera, José Javier Sán-
chez Turrillas Foru Parlamentari jaunak egina.

– Etxebizitza planak lurzoruaren arloan dituen
helburuak lortzeko aurreikusi diren jarduketei
buruzko galdera, José Javier Sánchez Turrillas
Foru Parlamentari jaunak egina.

– ELA, LAB eta EHNEren idazkia. Hauxe
eskatu dute: euskal presoen sakabanatzeari
bukaera ematea eta Euskal Herriko espetxeetara
itzul daitezela.

– Castejónen gas naturaleko ziklo konbinatuko
zentral bat jartzeko proiektuaren inguruan Inguru-
giro, Lurraldearen Antolamendu eta Etxebizitza
Departamentuak egin dituen iradokizunei buruzko
galdera, Ion Iñaki Erro Armendáriz Foru Parla-
mentari jaunak egina.

– Castejónen gas naturaleko ziklo konbinatuko
zentral bat jartzeko proiektuaren inguruan Nafa-
rroako Gobernuko Lehendakaritza Departamen-
tuak egin dituen iradokizunei buruzko galdera, Ion
Iñaki Erro Armendáriz Foru Parlamentari jaunak
egina.

– Castejónen gas naturaleko ziklo konbinatuko
zentral bat jartzeko proiektuaren inguruan Nafa-
rroako Gobernuko Hezkuntza eta Kultura Depar-
tamentuak egin dituen iradokizunei buruzko gal-
dera, Ion Iñaki Erro Armendáriz Foru Parlamentari
jaunak egina.

– Castejónen gas naturaleko ziklo konbinatuko
zentral bat jartzeko proiektuaren inguruan Nafa-
rroako Gobernuko Nekazaritza, Abeltzaintza eta
Elikadura Departamentuak egin dituen iradokizu-
nei buruzko galdera, Ion Iñaki Erro Armendáriz
Foru Parlamentari jaunak egina.

– Castejónen gas naturaleko ziklo konbinatuko
zentral bat jartzeko proiektuaren inguruan Lurzo-
ruaren eta Lurzati Antolamenduaren Institutuak
egin dituen iradokizunei buruzko galdera, Ion Iñaki
Erro Armendáriz Foru Parlamentari jaunak egina.

– Castejónen gas naturaleko ziklo konbinatuko
zentral bat jartzeko proiektuaren inguruan Nafa-
rroako Osasun Publikoaren Institutuak egin dituen
iradokizunei buruzko galdera, Ion Iñaki Erro
Armendáriz Foru Parlamentari jaunak egina.

– Parlamentuetako Legelarien Espainiako
Elkartearen idazkia. Hauxe eskatu dute: Parla-
mentuaren parte hartzea “El Control Parlamenta-
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rio del Gobierno y la Administración” liburuaren
edizioan.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, Pedro Antuñano Zárraga Foru Parlamen-
tari jaunak egindako galdera baten erantzuna,
Ezintasunen bat izanik, zaharren egoitzetan sar
daitezkeen 65 urtetik goitiko pertsonen kopuruari
buruz.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, Jesús Javier Arteaga Olleta Foru Parla-
mentari jaunak egindako galdera baten erantzuna,
“Plan Gerontologikoa garatzeko jarduketak” kon-
tusailaren betetze mailari buruz.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, Jesús Javier Arteaga Olleta Foru Parla-
mentari jaunak egindako galdera baten erantzuna,
“Dirulaguntzak, haur eta gazteentzako besteen
zentroetan obrak egiteko eta ekipamendua eros-
teko” kontusailaren betetze mailari buruz.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, Jesús Javier Arteaga Olleta Foru Parla-
mentari jaunak egindako galdera baten erantzuna,
“Inbertsioak Plan Gerontologikoan. Enpresendako
transferentziak” kontusailaren betetze mailari
buruz.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, Jesús Javier Arteaga Olleta Foru Parla-
mentari jaunak egindako galdera baten erantzuna,
“Inbertsioak Plan Gerontologikoan. Toki Entitate-
endako transferentziak” kontusailaren betetze
mailari buruz.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, Nafarroako Gobernuak Nafarroako gizar-
te-bazterketaren aurkako 1998-2005 Plana ones-
teko hartu duen erabakiaren egiaztagiria.

26an:

– Alberto Catalán Higueras Foru Parlamentari
jaunaren idazkia. Hauxe eskatu du: Bozeramaile-
en Batzarrak 1998ko ekainaren 23an hartu zuen
erabakia eraginik gabe uztea. Erabaki horren
bidez, ezetsi egin zuten Mahaiak 1998ko ekaina-
ren 16an harturiko erabakiaren kontra aurkeztu
errekurtsoa. Mahaiaren aipatu erabakiak tramitera
onetsi zituen “Socialistas del Parlamento de
Navarra” Parlamentari Taldeak aurkeztutako lau
mozio.

– Ehiza debekualdiei buruzko foru agindua eta
kontrapasako ehizari buruzko galdera, José Javier
Sánchez Turrillas Foru Parlamentari jaunak egina.

– Babestutako etxebizitza publikoen sustape-
nari buruzko galdera, José Javier Sánchez Turri-
llas Foru Parlamentari jaunak egina.

– José Javier Sánchez Turrillas Foru Parla-
mentari jaunaren idazkia. Informazioa eskatu du,
Belateko etorkizuneko parkearen lurralde-eremu-
rako natur baliabideak antolatzeko planaren zirri-
borroari buruz.

– José Javier Sánchez Turrillas Foru Parla-
mentari jaunaren idazkia. Informazioa eskatu du,
Aralarko etorkizuneko parkearen lurralde-eremu-
rako natur baliabideak antolatzeko planaren zirri-
borroari buruz.

– Mozioa. Horren bidez, Nafarroako Gobernua
premiatzen da Estatuko Osasun Sistemaren Esta-
tutupeko Langileen Estatutu Markoari buruzko
Lege proiektua atzera dezan, José Mª Ezpeleta
Martínez Foru Parlamentari jaunak aurkeztua.

– Mozioa. Horren bidez, Nafarroako Gobernua
premiatzen da egungo mendi eskualdeak 2. Hel-
buru berrian sartzea defenda dezan, «Nafarroako
Demokraten Elkargunea» Parlamentari Taldeak
aurkeztua.

– Juan Cruz Alli Aranguren Foru Parlamentari
jaunaren idazkia. Informazioa eskatu du: Kontra-
tazioaren Baldintza Orokorrei buruzko Legearen
6.3 eta 10.2 artikuluen eta azken xedapenetan
lehena eta bigarrenaren edukiaren kontra konsti-
tuziaurkakotasun errekurtsoa jartzeko erabakia
hartzeko erabili diren txosten teknikoak eta baita
erabakia bera ere.

– Berriozarko Udalaren idazkia. Harekin bate-
ra, presoak elkartzea eta beste gauza batzuk
eskatzen dituen Senideak-en mozioa onesten
duen erabakia.

– Juan Ignacio Barrero Valverde Senatuko
Lehendakari jaunaren idazkia. Harekin batera, Bil-
tzar hark 1998ko irailetik abendura bitartean iza-
nen dituen jardueren egutegia.

29an:

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, Pedro Romeo Lizarraga Foru Parlamentari
jaunak eskaturiko informazioa, NA-172 errepide-
an, Agoitz-Nagore zatian, 1 eta 2 azpizatietan
eraikitzen ari zen enpresari obrak burutzeko kon-
tratua suntsiaraztea dela-eta, Nafarroako Gober-
nuak agindu duen azterketa juridiko eta ekonomi-
koari buruz.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, José Javier Sánchez Turrillas Foru Parla-
mentari jaunak eskaturiko informazioa, Ingurugiro
Departamentuaren eta Lotzako Kontzejuaren arte-
ko hitzarmenaz, Lotzako putzuari egokitzen zaion
babes-figuraren inguruko hartaz.
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– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, Juan Cruz Alli Aranguren Foru Parlamen-
tari jaunak egindako galdera baten erantzuna,
Irurtzun-Altsasu trenbide-zatian gertatu diren istri-
puei buruz.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, Pedro Antuñano Zárraga Foru Parlamen-
tari jaunak egindako galdera baten erantzuna,
“Nafarroan bizi diren 40 urtetik 44 urtera bitarteko
eta 66 urtetik 70 urtera bitarteko emakume guz-
tientzat bularreko minbiziaren antzemate goiztia-
rreko 1998ko jarduerak progresiboki ezartzea eta
lehenbiziko hiruhilekoko diseinurako behar diren
langile eta baliabideak hornitzea” kontusailaren
betetze mailari buruz

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, Pedro Antuñano Zárraga Foru Parlamen-
tari jaunak egindako galdera baten erantzuna,
“Ospitale Psikiatrikoa berritzea” izeneko kontusai-
laren betetze mailari buruz

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, Pedro Antuñano Zárraga Foru Parlamen-
tari jaunak egindako galdera baten erantzuna,
“1998ko lehenbiziko hiruhilekoaren diseinua eta
gazteen artean HIESari aurrea hartzeko jarduerak
burutzea” kontusailaren betetze mailari buruz.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, Pedro Antuñano Zárraga Foru Parlamen-
tari jaunak egindako galdera baten erantzuna,
“Obrak Osasun Etxeetan” kontusailaren betetze
mailari buruz.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, Pedro Antuñano Zárraga Foru Parlamen-
tari jaunak egindako galdera baten erantzuna,
20990-6 “Plan Gidariko Obrak” kontusailaren
betetze mailari buruz.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, Pedro Antuñano Zárraga Foru Parlamen-
tari jaunak egindako galdera baten erantzuna,
“Ekipo medikoak” kontusailaren betetze mailari
buruz.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, Pedro Antuñano Zárraga Foru Parlamen-
tari jaunak egindako galdera baten erantzuna,
“Nafarroako Lan Osasunari buruzko Plana” kontu-
sailaren betetze mailari buruz.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, Pedro Antuñano Zárraga Foru Parlamen-
tari jaunak egindako galdera baten erantzuna,
“Lan osasuneko unitateak abian jartzea” kontusai-
laren betetze mailari buruz.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, Pedro Antuñano Zárraga Foru Parlamen-
tari jaunak egindako galdera baten erantzuna,
“Lan arriskuei aurrea hartzearen sustapena” kon-
tusailaren betetze mailari buruz.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, Pedro Antuñano Zárraga Foru Parlamen-
tari jaunak egindako galdera baten erantzuna,
“Agencia de Evaluación de Tecnologías Sanita-
rias de Navarra AESANAren jarduerak” kontusai-
laren betetze mailari buruz.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, Pedro Antuñano Zárraga Foru Parlamen-
tari jaunak egindako galdera baten erantzuna,
“Birmoldaketa Planaren obrak” kontusailaren bete-
tze mailari buruz.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, Pedro Antuñano Zárraga Foru Parlamen-
tari jaunak egindako galdera baten erantzuna,
“Ekipamendu medikoa” kontusailaren betetze mai-
lari buruz.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, Pedro Antuñano Zárraga Foru Parlamen-
tari jaunak egindako galdera baten erantzuna,
“Plan gidariko obrak”, 95055-0 lerroa, kontusaila-
ren betetze mailari buruz.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, 1998ko maiatzari dagozkion hainbat
aurrekontu-aldaketa baimentzeko idazkia.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, Pedro Romeo Lizarraga Foru Parlamentari
jaunak eskaturiko informazioa, “Gas Navarra”
enpresaren zuzendaritza-organoetan Nafarroako
Gobernua nortzuk ordezkatzen duten jakiteko.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, Pedro Romeo Lizarraga Foru Parlamentari
jaunak eskaturiko informazioa, Nafarroako Gober-
nuko Industria Departamentuan zenbat errekla-
mazio aurkeztu den, “Gas Navarra”k ikuskapen-
eskubideengatik eta abarrengatik kobratu dituen
kopuruak itzultzea eskatuz.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, Pedro Romeo Lizarraga Foru Parlamentari
jaunak eskaturiko informazioa, “Documentalia”
enpresarekin “hilak” deritzen espediente medi-
kuak artxibatzeko izenpetu duen hitzarmenari
buruz.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, Juan Cruz Alli Aranguren Foru Parlamen-
tari jaunak eskaturiko informazioa, Itoizko urtegiak
eta Nafarroako ubideak Foru Ogasunari erakarri
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dizkion kostu ekonomikoei buruzko datuen gaine-
an.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, Pedro Antuñano Zárraga Foru Parlamen-
tari jaunak egindako galdera baten erantzuna, Iru-
ñean eta Iruñerrian hirugarren adinekoentzako
eraiki diren egoitzei buruz.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, Luis Gerardo López Eslava Foru Parla-
mentari jaunak egindako galdera baten erantzuna,
Ibardinen errepide bat sortzeko finantziazioari
buruz.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, Luis Gerardo López Eslava Foru Parla-
mentari jaunak egindako galdera baten erantzuna,
“Nafarroako Enplegurako Zerbitzua” kontusailaren
betetze mailari buruz.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, Luis Gerardo López Eslava Foru Parla-
mentari jaunak egindako galdera baten erantzuna,
“Enpleguaren behatokirako transferentzia” kontu-
sailaren betetze mailari buruz.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, Luis Gerardo López Eslava Foru Parla-
mentari jaunak egindako galdera baten erantzuna,
“Enplegu zentro berezietarako transferentziak,
ohiko eragiketak burutzeko” kontusailaren betetze
mailari buruz.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, Luis Gerardo López Eslava Foru Parla-
mentari jaunak egindako galdera baten erantzuna,
“Etorkinak prestatzeko eta gizarteratzeko jardue-
rak” kontusailaren betetze mailari buruz.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, Luis Gerardo López Eslava Foru Parla-
mentari jaunak egindako galdera baten erantzuna,
“Nafarroako Enplegurako Zerbitzuaren programa,
emakumeentzako eta iraupen luzeko langabe-
tuentzako, 40 urtetik goitikoak eta 25 urtetik
beheitikoak” kontusailaren betetze mailari buruz.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, Luis Gerardo López Eslava Foru Parla-
mentari jaunak egindako galdera baten erantzuna,
“Lanerako Heziketa Programak, FESek kofinan-
tziatuak” kontusailaren betetze mailari buruz.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, Luis Gerardo López Eslava Foru Parla-
mentari jaunak egindako galdera baten erantzuna,
“INAFRE Fundazioarekiko hitzarmena, prestakun-
tza jarraituko jarduerak burutzeko, FESek kofinan-
tziatuak eta FESek kofinantziatu gabeak” kontu-
sailaren betetze mailari buruz.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, Juan Cruz Alli Aranguren Foru Parlamen-
tari jaunak egindako galdera baten erantzuna,
“Instalazio berrietarako obrak, ondare higigarria
birmoldatu eta altzariz hornitzea” kontusailaren
betetze mailari buruz.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, Jesús Javier Arteaga Olleta Foru Parla-
mentari jaunak egindako galdera baten erantzuna,
“Oinarrizko gizarte zerbitzuak” kontusailaren bete-
tze mailari buruz.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, Jesús Javier Arteaga Olleta Foru Parla-
mentari jaunak egindako galdera baten erantzuna,
“Bizibiderik gabeko familia nafarrendako lagun-
tzak” kontusailaren betetze mailari buruz.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, Jesús Javier Arteaga Olleta Foru Parla-
mentari jaunak egindako galdera baten erantzuna,
“Proiektuak eta lan-eremuak birgizarteratzen ari
diren pertsonentzat” kontusailaren betetze mailari
buruz.

– Nafarroako Gobernuaren idazkia. Harekin
batera, Martín Landa Marco Foru Parlamentari
jaunak egindako galdera baten erantzuna, “Nafa-
rroako Kontseilu Ekonomiko eta Sozialerako
transferentzia” kontusaila gutxitzeari buruz eta
“Rating-a lortzeko lanak eta aholkularitza” kontu-
saila haunditzeari buruz.

– Burlatako kulturetxea finantzatzeari buruzko
galdera, Luis Gerardo López Eslava Foru Parla-
mentari jaunak egina.

– Nafarroan izan den atzerriko inbertsioaren
jaitsierari buruzko galdera, Luis Gerardo López
Eslava Foru Parlamentari jaunak egina.

– Erriberako urritu fisikoen elkarteak, Amimet-
ek, eginiko salaketei buruzko galdera, Pedro
Antuñano Zárraga Foru Parlamentari jaunak
egina.

– Oltza Zendeako Udalaren idazkia. Harekin
batera, Osoko Bilkuraren erabakia, Hondakin
Berezien Plan Kudeatzailea gaitzesteko, Arazuri-
ko instalazioa dela-eta.

– Kontsumitzaile eta erabiltzaileen defentsara-
ko jarduerei dirulaguntza emateko aurrekontu
kontusailen betetze mailari buruzko galdera,
Begoña Errazti Esnal Foru Parlamentari andreak
egina.

– Landa-eskualdeetarako pizgarrien mapa fin-
katzeari buruzko galdera, Begoña Errazti Esnal
Foru Parlamentari andreak egina.
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Izen-deiturak   ....................................................................................................................................................

Helbidea ............................................................................................................................................................

Telefonoa ............................................................... Hiria  ..............................................................................

P. K. ................................................................ Probintzia  ..............................................................................

Ordaintzeko:

Dirua Nafarroako Aurrezki Kutxako 2054/0000 41 110007133.9 zenbakiko kontu korrontera igorri
edo bertan sartu

NAFARROAKO PARLAMENTUKO
ALDIZKARI OFIZIALA

HARPIDETZA
ORRIA

– Alberto Catalán Higueras Foru Parlamentari
jaunaren idazkia. Hauxe jakinarazi du: Armañan-
zas Echarri eta Eza Goyeneche jaunak izendatu
dituztela «Unión del Pueblo Navarro» Parlamenta-
ri Taldeko ordezkari Nafarroako Foru Komunitate-
ko Gizarte zerbitzu, hezkuntza eta osasun arloeta-
ko itunen sistema aztertzeko Batzorde Berezian.

– Pedro Romeo Lizarraga Foru Parlamentari
jaunaren idazkia. Hauxe eskatu du: Parlamentuak
bere jarrera azal dezala Gobernuaren Ordezkari-
tzak Ricardo Sáez de Ynestrillas ultraeskuindarra-
ri eman dion laguntzaz.

– Kontuen Ganbararen idazkia. Harekin bate-
ra, fiskalizazio txostena, lanbide-ordainsariak dire-

la-eta, ingeniari, arkitekto eta aparejadoreei egin
zaizkien ordainketei buruzkoa.

–Alfredo Amilibia Elorza jaunaren idazkia.
Harekin batera, Nafarroako Medicus Mundi elkar-
tearen 1997ko ekitaldiko auditoretza-txostenaren
ale bat.

30ean:

– Ion Iñaki Erro Armendáriz Foru Parlamentari
jaunaren idazkia. Informazioa eskatu du, Nafa-
rroako ibaietan aurten gertatu diren isurketa toxi-
koez Nafarroako Gobernuak landu txosten tekni-
koei buruz.



HARPIDETZAREN PREZIOA

ALDIZKARI OFIZIALA ETA BILKURA EGUNKARIA

Urte bat .................................................................. 5.900 pta.

Aldizkari Ofizialaren aleko prezioa ...................... 135 » .

Bilkura Egunkariaren aleko prezioa ...................... 170 » .

IDAZLARITZA ETA ADMINISTRAZIOA

NAFARROAKO PARLAMENTUA

«Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziala»

Arrieta 12, 3
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